
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання двадцять сьомої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       16 листопада 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10.00 год. 
 

Президія сесії: 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні двадцять сьомої сесії міської ради 
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Шляхова Ольга Олегівна, Почтовюк Андрій Борисович), лічильну 
комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Іванян Геннадій Михайлович, 
Костромінов Сергій Анатолійович, Угніч Григорій Анатолійович, Шибашов 
Володимир Вікторович, Піддубна Оксана Миколаївна) бути готовими до 
роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання двадцять сьомої 
сесії міської ради проводиться з використанням електронної системи 
голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалося 23 депутата. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 

Оголосив ХХVІІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 
 На   пленарне   засідання   ХXVІІ   сесії   Кременчуцької   міської   ради  
VII  скликання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної 
ради, члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник 
Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 
відділу ГУ НП в Полтавській області, т.в.о. начальника Управління патрульної 
поліції в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в 
Полтавській області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу 
Управління державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани.  

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
СКЛАД 

лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 
VII скликання 

 
1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Іванян Геннадій Михайлович            - від фракції «Опозиційний блок» 
 
3. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 



4. Піддубна Оксана Миколаївна             - позафракційна 
 
5. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 

 
Шановні депутати, присутні! 

 
З 25 по 29 жовтня 2017 року в м. Марина – ді - Карара (Італія) відбувся  

V Чемпіонат світу з кікбоксингу (версія WТКА), кременчужани здобули  
6 золотих медалей та стали чемпіонами світу. 
 
             Нагороджуються Почесною грамотою виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області: 
 
 - БАЖУКОВА АЛІСА ЛЕОНІДІВНА - вихованка спортивного клубу 
«Боєць» (Кременчуцьке відділення федерації  лао-тайських бойових мистецтв) - 
за вагомий особистий внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високі 
спортивні досягнення та  примноження спортивної слави міста, посіла 1 
місце у розділі лоу-кік;  
- КЛАД МАКСИМ РОМАНОВИЧ - вихованець спортивного клубу «Боєць» 
(Кременчуцьке відділення федерації  лао-тайських бойових мистецтв) - за 
вагомий особистий внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високі 
спортивні досягнення та  примноження спортивної слави міста, посів 1 
місце у трьох розділах – К-1, лоу-кік та К-1 лайт; 
- ЛЕОНЕНКО СЕРГІЙ ВОЛОДИМИРОВИЧ – тренер – викладач 
спортивного клубу «Боєць» - за вагомий особистий внесок у розвиток 
фізичної культури і спорту, високі спортивні досягнення та  примноження 
спортивної слави міста. 
                                           (вручення грамот) 
 
             Нагороджуються Грамотою виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради Полтавської області: 
 
-  ЗЕРКАЛЬ ПЕТРО АНАТОЛІЙОВИЙ – Майстер спорту України з 
веслування на байдарках і каное, тренер-викладач відділення веслування на 
човнах «Дракон» комунального закладу фізичної культури і спорту 
Кременчуцької міської комплексної дитячо-юнацької спортивної школи № 1- за 
вагомий особистий внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високі 
спортивні досягнення та  примноження спортивної слави міста; 
- ГЕТЬМАН ВАДИМ ЮРІЙОВИЧ – вихованець спортивного клубу «Боєць» 
(Кременчуцьке відділення федерації  лао-тайських бойових мистецтв) - за 
вагомий особистий внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високі 
спортивні досягнення та  примноження спортивної слави міста, здобув 1 
місце у розділі лоу-кік-лайт; 



- ВЕКЛЕНКО АНДРІЙ ЮРІЙОВИЧ - вихованець спортивного клубу 
«Боєць» (Кременчуцьке відділення федерації  лао-тайських бойових мистецтв) - 
за вагомий особистий внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високі 
спортивні досягнення та  примноження спортивної слави міста, здобув 1 
місце у розділі лоу-кік. 

(вручення грамот) 
 

Шановні депутати, присутні! 
 
        Відповідно до Програми забезпечення житлом учасників анти- 
терористичної операції та членів їх сімей на 2017-2020 роки у м. Кременчуці та 
згідно з рішенням виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 23 жовтня 2017 року № 1151 видано СЕРТИФІКАТ: 
 
- НЕНИЧУ ВАДИМУ МИКОЛАЙОВИЧУ для отримання ключів від 
квартири за адресою: м. Кременчук, провулок Героїв Бреста, буд. 75-А, кв.74; 
- ЧЕРНИШУ ІГОРЕВІ ЮРІЙОВИЧУ для  отримання ключів від квартири за 
адресою: м. Кременчук, провулок Героїв Бреста, буд. 75-А, кв.114. 
 

Шановні депутати, присутні! 
 

Дозвольте поздоровити депутатів, які відсвяткували свій день 
народження між пленарними засіданнями: 
- Калашник Віктор Васильович – відсвяткував свій день народження –  
19 жовтня 2017 року (1963 р.), 
 
- Федорченко Руслан Анатолійович– відсвяткував свій день народження –  
25 жовтня  2017 (1971 р.), 
 
- Таценюк Віталій Дмитрович - відсвяткував свій день народження –  
15 жовтня 2017 року (1957 р.) - 60 років. 
 

Згідно з розпорядженням від 31.10.2017 № 328 – Р «Про скликання 
XХVIІ   сесії   Кременчуцької   міської   ради   Полтавської   області VII 
скликання»   виносяться такі питання: 
 
1. Про нагородження почесним знаком «За заслуги перед містом». 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
2. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                              фінансового управління 
 
3. Про поновлення вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 



                                              фінансового управління 
 
4.  Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                              фінансового управління 
 
5. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 02 березня 2017 року «Про виділення коштів за рахунок залишків 
бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року». 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                              фінансового управління 
 
6. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 18.10.2017 № 1104, від 18.10.2017 № 1120, від 
18.10.2017 № 1125, від 18.10.2017 № 1129, від 18.10.2017 № 1132. 
 
Доповідають: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                                    фінансового управління 
                        Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
      Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
      Воловик М.Л. – начальник  КВП «КМ УКБ» 
 
7. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VІІ скликання» 
(відділ бухгалтерського обліку та звітності виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області). 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  

      звітності – головний бухгалтер виконавчого  
      комітету 

 
8. Про затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів 
регуляторних актів на 2018 рік. 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва,  

    торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
9.  Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014-2018 роки». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідач: Рассоха І.О.-  начальник відділу інформаційно-комп'ютер- 
                                                   них технологій 



10.  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
11. Про зарахування ТОВ «АКБ-ЛІНК» витрат на будівництво зовнішніх 
інженерних мереж поза межами земельної ділянки в рахунок сплати пайового  
внеску на розвиток інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури 
м. Кременчука. 
 
Доповідає: Шульга О.Ю. – заступник начальника управління економіки 
 
12.  Про вступ до Асоціації «Сталі та розумні міста України». 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький  
                                                     центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                     розвитку міста «Кременчук Інвест»    
 
13. Про затвердження Програми розвитку міського електротранспорту  
м. Кременчука на 2018 – 2022 роки. 
 
Доповідає: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту 
 
14. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 11 травня 2017 року «Про затвердження Комплексної програми 
розвитку комунального закладу культури Міський парк культури і відпочинку 
«Придніпровський» на 2016 – 2020 роки в новій редакції». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
15. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 20 липня 2017 року «Про затвердження Комплексної програми 
утримання та розвитку комунального закладу культури і відпочинку «Парк 
Миру» на 2017 – 2020 роки в новій редакції». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
16. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 червня 2016 року «Про створення комунального закладу 
культури «Кременчуцький музей історії авіації і космонавтики». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
17. Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017 – 
2020 роки в новій редакції. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 



18. Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Міський сад» на 2017 – 2020 
роки в новій редакції. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
19. Про затвердження міської цільової програми національно-патріотичного 
виховання дітей та молоді на 2018-2020 роки у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та  

            молоді 
 
20.  Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від комунального закладу «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 1» до комунального некомерційного медичного підприємства 
«Центр первинної медико - санітарної допомоги № 1» м. Кременчука майна та 
майнових прав. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
21. Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від комунального закладу «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 2» до комунального некомерційного медичного підприємства 
«Центр первинної медико - санітарної допомоги № 2» м. Кременчука майна та 
майнових прав. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
22.  Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від комунального закладу «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 3» до комунального некомерційного медичного підприємства 
«Центр первинної медико - санітарної допомоги № 3» м. Кременчука майна та 
майнових прав. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
23. Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від Кременчуцької першої міської лікарні ім. О.Т. Богаєвського до 
комунального некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька перша 
міська лікарня ім. О.Т. Богаєвського» майна та майнових прав. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
24. Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від 2-ої міської лікарні м. Кременчука до комунального 
некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька міська лікарня 
«Правобережна» майна та майнових прав. 
 



Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
25. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
26. Про надання згоди на списання майна, яке належить до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
 
27. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
 
28. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту соціального захисту  
            населення та питань АТО 
 
29. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту соціального захисту  
            населення та питань АТО 
 
30. Про затвердження міської Програми зайнятості населення на 2018 – 2022 
роки. 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту соціального захисту  
            населення та питань АТО 
Співдоповідач: Калашник В.В.- директор Кременчуцького міськрайонного 
                                                 центру зайнятості 
 
31. Про затвердження Програми енергозбереження та енергоефективності міста 
Кременчука на 2018-2020 роки. 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник  відділу енергоменеджменту  та  

  енергетики 



32. Про затвердження Програми діяльності та розвитку комунального 
підприємства «Благоустрій Кременчука» на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Василенко В.В. – директор КП «Благоустрій Кременчука» 
 
33. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
«Охорона тваринного світу та регулювання чисельності безпритульних тварин 
в м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Рєзніков С.В. – директор КП «Спецсервіс-Кременчук» 
 
34. Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств  
м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
35. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29.11.2016 «Про затвердження міської Програми по видаленню 
аварійних, сухостійних та фаутних дерев, а також кронування дерев, що 
досягли вікової межі на 2017-2020 роки в місті Кременчуці». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
36. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 01 квітня 
2016 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 26 
березня 2013 року «Про затвердження Міської програми влаштування нових 
дитячих ігрових майданчиків на 2013 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
37. Про затвердження Програми утримання та поточного ремонту вулично-
шляхової мережі та внутрішньоквартальних проходів та проїздів  
м. Кременчука на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
38. Про затвердження Програми утримання міських кладовищ м. Кременчука та 
об’єктів благоустрою, розташованих на кладовищах, на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Прихнич О.М. – директор КП «СКРП» 
 
39. Про затвердження Програми санітарного очищення міста Кременчука на 
2018 рік. 
 



Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
40. Про затвердження Програми утримання та ремонту мереж зовнішнього 
освітлення вулиць та засобів регулювання дорожнього руху (світлофорних 
об’єктів) м. Кременчука на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Антіпов О.В. – директор КП «Міськсвітло» 
 
41. Про скасування рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 27 вересня 2016 року «Про надання згоди на передачу житлового будинку 
№ 27 по вул. Героїв України з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об’єднання співвласників багатоквартирного будинку «ЛЮКС 27». 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
42. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
43. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
44. Про відмову в наданні дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки громадянину в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
45. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
46. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
47. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
48. Про надання згоди на встановлення земельного сервітуту для розміщення 
тимчасового гаража громадянину пільгової категорії у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 



49. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
50. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
51. Про надання чи відмову в наданні згоди на поділ та об’єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
52. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
53. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
54. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
55. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
56. Про затвердження Програми проведення експертної грошової оцінки 
земельних ділянок несільськогосподарського призначення, що підлягають 
продажу на 2018 рік. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
57. Про затвердження Програми реалізації Основних напрямів земельної 
реформи на 2018 рік в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
58. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 13 жовтня 2017 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької 
міської ради Полтавської області від 02 березня 2017 року «Про виділення 



коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 
року».  
 
 Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                                фінансового управління 

 
59. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської  ради від 
23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності міської ради 
VII скликання».  
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  
                                               фінансового управління    
Співдоповідачі: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї,                          
                                                                    дітей та молоді 
                            Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
60. Про затвердження положення про Центр соціально-психологічної 
реабілітації дітей Кременчуцької міської ради.  
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та  

            молоді 
 

61. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання від 02.02.2016 «Про створення служб у справах дітей 
Автозаводської та Крюківської районних адміністрацій виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради та затвердження положень про них».  
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                    молоді 
Співдоповідачі: Слинько К.В. – начальник Автозаводської районної 
                                                       адміністрації 
                           Лозовик Д.Б. – начальник Крюківської районної адміністрації 
 
62. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення). 
 
Доповідач: Чудаков І.В.- начальник УПНС та ЦЗН 

 
63. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093.  
 
Доповідач: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
 
64. Про заслуховування звіту керівника Кременчуцького  відділу поліції 
Про порядок та результати виконання правоохоронними органами рішення 
Кременчуцької міської ради від 20 липня 2017 року «Про звернення 



Кременчуцької міської ради до виконуючого обов’язки прокурора 
Кременчуцької міської прокуратури Ольховського Б.В. та начальника 
Кременчуцького відділу поліції ГУНП в Полтавській області Коцаря О.М. щодо 
протиправних дій ПАТ «Кременчукгаз» із встановлення (монтажу) загально 
будинкових вузлів обліку природного газу». 
 
Доповідач: Кальченко О.В. – депутат міської ради 
 

65.Різне. 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХXVІІ сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
   Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Пропозиції до проектів рішень оформлені на підставі 3 протоколів 
постійних депутатських комісій (голови комісій Шевченко М.І., Таценюк В.Д., 
Плескун О.В.), не оформлені відповідно до Регламенту протоколи депутатських 
комісій (голови комісій Ульянов Р.А., Котляр В.Ю., Терещенко Д.Ю.), але 
рекомендації від комісій до проектів рішень, апарат міської ради оформив 
вчасно. 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Шановні депутати! Під час розгляду матеріалів на засіданнях 

депутатських  комісій надійшли наступні зміни до проекту порядку 
денного. 

У зв’язку з терміновим вирішенням питання фінансовим управлінням 
було підготовлено рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області про перерозподіл бюджетних асигнувань між головними 
розпорядниками коштів в межах затверджених сум на поточний рік, тому 
розробник пропонує зняти з розгляду питання порядку денного № 4 «Про 
виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом 
на 01.01.2017 року». 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 



(проект рішення знято з розгляду порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова    
 

Управління охорони здоров'я виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради пропонує  зняти з розгляду питання порядку денного № 23 
«Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від Кременчуцької першої міської лікарні ім. О.Т. Богаєвського 
до комунального некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька 
перша міська лікарня ім. О.Т. Богаєвського» майна та майнових прав»  у 
зв’язку із доопрацюванням. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(проект рішення знято з розгляду порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

  Управління охорони здоров'я виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради пропонує  зняти з розгляду питання порядку денного № 24 
«Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від 2-ої міської лікарні м. Кременчука до комунального 
некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька міська лікарня 
«Правобережна» майна та майнових прав» у зв’язку із доопрацюванням. 
 

 Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(проект рішення знято з розгляду порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

Розробник проекту рішення пропонує зняти з порядку денного проект 
рішення  № 64 «Про заслуховування звіту керівника Кременчуцького  
відділу поліції «Про порядок та результати виконання правоохоронними 
органами рішення Кременчуцької міської ради від 20 липня 2017 року 
«Про звернення Кременчуцької міської ради до виконуючого обов’язки 
прокурора Кременчуцької міської прокуратури Ольховського Б.В. та 
начальника Кременчуцького відділу поліції ГУНП в Полтавській області 
Коцаря О.М. щодо протиправних дій ПАТ «Кременчукгаз» із встановлення 
(монтажу) загально будинкових вузлів обліку природного газу». 
 

Голосували:  «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(проект рішення знято з розгляду порядку денного) 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
(з місця) 
 
 Проінформував присутніх, що вже отримав відповідь від правоохоронних 
органів. Зазначив, що звіт керівника Кременчуцького  відділу поліції буде 
заслуханий в січні 2018 року, тому не має потреби виносити даний проект 
рішення на пленарний розгляд ради. 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Відповідно до рішення міської ради виділено кошти на придбання 
квартири для забезпечення житлових умов сім'ї загиблого учасника АТО Фень 
О.Л. Відповідно до договору купівлі-продажу укладено договір про передачу 
зазначеної квартири. У зв'язку з цим, виникла необхідність затвердити акт 
приймання - передачі квартири. Пропонується додатково включити до 
порядку денного проект рішення: 
1.  Про  затвердження  акту  приймання – передачі  квартири  № 61 в 
будинку № 6 по пров. Поштовому у м. Кременчуці до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука в особі Кременчуцької 
міської ради. 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального 
                                                захисту населення та питань АТО 
 (на комісіях проект рішення не розглядався) 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 (проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Розглянувши звернення ПАТ «Полтаваобленерго», управління житлово-
комунального  господарства пропонує включити додатково до порядку 
денного проект рішення: 
2. Про погодження Інвестиційної програми ПАТ «Полтаваобленерго» на 
2017 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

 
Голосували:  «за» - 25 



«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 7 

 (проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Враховуючи лист Управління служби безпеки України, управління з 
питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення пропонує 
включити додатково до порядку денного проект рішення: 
3. Про внесення змін до рішення міської ради від 20 липня 2017 року «Про 
внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня 2016 року «Про 
затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2017 рік». 
 
Доповідає: Чудаков І.В. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                             ситуацій та цивільного захисту населення 
  

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
        

З метою ефективного, результативного і цільового використання 
бюджетних коштів, управління житлово-комунального  господарства пропонує 
включити додатково до порядку денного проект рішення: 
4. Про внесення змін до рішень міської ради. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

З метою належного забезпечення житлових будинків комунальної 
власності комунальними послугами, управління житлово-комунального  
господарства пропонує включити додатково до порядку денного проект 
рішення: 
5. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 13 жовтня 2017 року «Про затвердження нової 
редакції «Програми розвитку комунального госпрозрахункового житлово - 



експлуатаційного підприємства «Автозаводське» та забезпечення 
належного утримання майна комунальної власності, що знаходиться на 
балансі підприємства на 2017-2018 роки», затвердженої рішенням 
Кременчуцької міської ради Полтавської області від 29 листопада 2016 
року». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідає: Кійло О.І.- директор КГЖЕП «Автозаводське» 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

З метою забезпечення реалізації проектів з енерго – та 
ресурсозбереження, ефективної експлуатації, обслуговування та ремонту 
енергетичного обладнання бюджетних установ територіальної громади міста, 
відділ енергоменеджменту та енергетики пропонує включити додатково до 
порядку денного проект рішення:  
6. Про створення комунального підприємства «Кременчуцька 
Муніципальна Енергосервісна Компанія» Кременчуцької міської ради 
Полтавської області. 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу енергоменеджменту та 
                                                     енергетики 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

У зв’язку із необхідністю забезпечення належного фінансування 
Державним фондом регіонального розвитку, пропонується включити 
додатково проект рішення: 
7. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 07 
вересня 2017 року «Про реорганізацію Кременчуцької першої міської 
лікарні ім. О.Т.Богаєвського шляхом перетворення» та рішення 
Кременчуцької міської ради від 07 вересня 2017 року «Про реорганізацію 
2-ої міської лікарні м. Кременчука шляхом перетворення». 
 



Доповідає: Петращук  Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Пропонується включити додатково до порядку денного проект 

рішення: 
8. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до  Прем’єр – міністра України Гройсмана В.Б. 
 
Доповідає: Бокован М.В. – депутат міської ради 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Пропонується включити додатково до порядку денного проект 
рішення: 
9. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Міністерства освіти і науки України, Верховної Ради України 
про запровадження заходів щодо збереження навчального закладу. 
 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради  

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Проінформував про депутатські запити та заяви, що надійшли до 

секретаріату, запропонував включити їх до порядку денного сесії. 
 

Порядок денний та регламент роботи  
    ХХVІІ сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1. Депутатський запит про отримання місцевому Управлінню ДАБК необхідних 
повноважень для надання у повному обсязі громадянам міста Кременчука 



дозвільних та реєстраційних послуг у сфері архітектурно-будівельного 
контролю. 
 
Інформує: Таценюк В.Д. – депутат міської ради від політичної партії  
(5 хв.)                                   «Батьківщина» (зачитала Проценко З.В. – депутат    

     міської ради від фракції «Поруч») 
 
2. Депутатський запит про відновлення зовнішнього освітлення у дворах 
житлових будинків №№21, 23, 25, 27, 31, 33, 35, 37, 39 на вул.Героїв України та 
№№48, 50, 54, 56, 58, 62 на просп.Лесі Українки. 
 
 Інформує: Котляренко Л.Г. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 (5 хв.)                                          
 
3. Депутатський запит про створення робочої групи з вивчення питання 
запровадження на Деївському звалищі сміттєсортувальної лінії для переробки 
твердих побутових відходів. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(5 хв.)                                        
 
4. Депутатський запит щодо демонтажу рекламних афіш народного депутата 
Шаповалові Ю.А. в навчальних закладах м.Кременчука. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                      
 
5. Депутатський запит щодо розпуску виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                      
 
6. Заява депутата до секретаря міської ради щодо створення додаткових посад 
та розширення штату виконкому. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                      
 
7. Депутатський запит про благоустрій та приведення до належного санітарного 
стану дитячого майданчика, розташованого  у дворі будинку №6, що у квт.278. 
 
Інформує : Погрібний С.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
(5 хв.)                                       
 
8. Депутатський запит про надання ТОВ  «Місто для людей Кременчук» 
неякісних послуг з прибирання  прибудинкової території виборчого округу №41 
(в т.ч. біля будинків №№20, 24/36-а на вул.Генерала Манагарова, №№91, 93 на 
вул.Республіканській та №№44-а, 48 на вул.Правобережній). 



Інформує: Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(5 хв.) 
 
9. Депутатський запит про виконання Постанови КМУ від 30.11.2016 за №865 в 
частині встановлення до кінця 2017 року будинкових засобів обліку теплової 
енергії в усіх житлових будинках міста Кременчука. 
 
Інформує : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції «УКРОП» 
(5 хв.)                                       
 
10. Депутатський запит про направлення звернення депутатів Кременчуцької 
міської ради Полтавської області до Голови Верховної Ради України Парубія 
А.В. та Президента України Порошенка П.О. на підтримку ухвалення 
Виборчого кодексу України. 
 
Інформує : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції «УКРОП» 
(5 хв.)                                       
 
11. Депутатський запит про поліпшення харчування у дитячій лікарні міста 
Кременчука відповідно до встановлених норм.  
 
Інформує : Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії 
(5 хв.)                                  «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
12. Депутатський запит щодо постійного моніторингу стану сміттєвих 
майданчиків  та розгляду можливості виносу їх за межі дворів будинків 
 
Інформує : Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(5 хв.)         
 
13. Звернення депутата Полтавської обласної ради про використання виділених 
обласних коштів на встановлення дитячих майданчиків.                               
 
Інформує : Алексюк О.Л. – депутат Полтавської обласної ради від фракції  
(5 хв.)                                    «Опозиційний блок» 
 
14. Заява щодо підвищення тарифів на комунальні послуги. 
 
Інформує : Кшевінський С.О. – ветеран АТО, член партії «Національний  
(5 хв.)                                            корпус» 
 
15. Заява про виступ попереднього виступаючого та про доопрацювання 
програми національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2018-2020 
роки (питання № 19 порядку денного). 
 
Інформує: Чадюк І.В. – голова Полтавського обласного осередку політичної  
(5 хв.)                              партії «Правий сектор» 
 



16. Заява про резолюцію мирної акції щодо прозорості формування 
комунальних тарифів. 
 
Інформує: Красовський К.В. - очільника Кременчуцького міського осередку ВО  
(5 хв.)     «Свобода» 
 
17. Про нагородження почесним знаком «За заслуги перед містом». 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
(10 хв.)                                       
 
18. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)                                  фінансового управління 
 
19. Про поновлення вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)                                  фінансового управління 
 
20. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 02 березня 2017 року «Про виділення коштів за рахунок залишків 
бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року». 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)                               фінансового управління 
 
21. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 18.10.2017 № 1104, від 18.10.2017 № 1120, від 
18.10.2017 № 1125, від 18.10.2017 № 1129, від 18.10.2017 № 1132. 
 
Доповідають: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)                                       фінансового управління 
                        Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
      Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
      Воловик М.Л. – начальник  КВП «КМ УКБ» 
 
22. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VІІ скликання» 
(відділ бухгалтерського обліку та звітності виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області). 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
(10 хв.)                                  звітності – головний бухгалтер виконавчого  

      комітету 
 



23. Про затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів 
регуляторних актів на 2018 рік. 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва,  
(10 хв.)                                 торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
24.  Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014-2018 роки». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідач: Рассоха І.О.-  начальник відділу інформаційно-комп'ютер- 
(10 хв.)                                      них технологій 
 
25.  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
(10 хв.)                                  
 
26. Про зарахування ТОВ «АКБ-ЛІНК» витрат на будівництво зовнішніх 
інженерних мереж поза межами земельної ділянки в рахунок сплати пайового  
внеску на розвиток інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури м. 
Кременчука. 
 
Доповідає: Шульга О.Ю. – заступник начальника управління економіки 
(10 хв.)                                  
 
27.  Про вступ до Асоціації «Сталі та розумні міста України». 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький  
(10 хв.)                                        центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                     розвитку міста «Кременчук Інвест»    
 
28. Про затвердження Програми розвитку міського електротранспорту  
м. Кременчука на 2018 – 2022 роки. 
 
Доповідає: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту 
(10 хв.)                                  
 
29. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 11 травня 2017 року «Про затвердження Комплексної програми 
розвитку комунального закладу культури Міський парк культури і відпочинку 
«Придніпровський» на 2016 – 2020 роки в новій редакції». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(10 хв.)                                  
 



30. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 20 липня 2017 року «Про затвердження Комплексної програми 
утримання та розвитку комунального закладу культури і відпочинку «Парк 
Миру» на 2017 – 2020 роки в новій редакції». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(10 хв.)                                  
 
31. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 червня 2016 року «Про створення комунального закладу 
культури «Кременчуцький музей історії авіації і космонавтики». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(10 хв.)                                  
 
32. Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017 – 
2020 роки в новій редакції. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(10 хв.)                                  
 
33. Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Міський сад» на 2017 – 2020 
роки в новій редакції. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(10 хв.)                                  
 
34. Про затвердження міської цільової програми національно-патріотичного 
виховання дітей та молоді на 2018-2020 роки у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та  
(10 хв.)                                        молоді 
 
35.  Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від комунального закладу «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 1» до комунального некомерційного медичного підприємства 
«Центр первинної медико - санітарної допомоги № 1» м. Кременчука майна та 
майнових прав. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.)                                  
 
36. Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від комунального закладу «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 2» до комунального некомерційного медичного підприємства 



«Центр первинної медико - санітарної допомоги № 2» м. Кременчука майна та 
майнових прав. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.)                                  
 
37.  Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року про 
передачу від комунального закладу «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 3» до комунального некомерційного медичного підприємства 
«Центр первинної медико - санітарної допомоги № 3» м. Кременчука майна та 
майнових прав. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.)                                  
 
38. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.)                                  
 
39. Про надання згоди на списання майна, яке належить до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
(10 хв.)                                  
 
40. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
(10 хв.)                                  
 
41. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту соціального захисту  
(10 хв.)                                    населення та питань АТО 
 
42. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік». 



Доповідає: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту соціального захисту  
(10 хв.)                                    населення та питань АТО 
 
43. Про затвердження міської Програми зайнятості населення на 2018 – 2022 
роки. 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту соціального захисту  
            населення та питань АТО 
Співдоповідач: Калашник В.В.- директор Кременчуцького міськрайонного 
(10 хв.)                                          центру зайнятості 
 
44. Про затвердження Програми енергозбереження та енергоефективності міста 
Кременчука на 2018-2020 роки. 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник  відділу енергоменеджменту  та  
(10 хв.)                                        енергетики 
 
45. Про затвердження Програми діяльності та розвитку комунального 
підприємства «Благоустрій Кременчука» на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Василенко В.В. – директор КП «Благоустрій Кременчука» 
(10 хв.)                                  
 
46. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
«Охорона тваринного світу та регулювання чисельності безпритульних тварин 
в м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Рєзніков С.В. – директор КП «Спецсервіс-Кременчук» 
(10 хв.)                                  
 
47. Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств  
м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                  
 
48. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29.11.2016 «Про затвердження міської Програми по видаленню 
аварійних, сухостійних та фаутних дерев, а також кронування дерев, що 
досягли вікової межі на 2017-2020 роки в місті Кременчуці». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                  
 



49. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 01 квітня 
2016 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 26 
березня 2013 року «Про затвердження Міської програми влаштування нових 
дитячих ігрових майданчиків на 2013 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                  
 
50. Про затвердження Програми утримання та поточного ремонту вулично-
шляхової мережі та внутрішньоквартальних проходів та проїздів  
м. Кременчука на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                  
 
51. Про затвердження Програми утримання міських кладовищ м. Кременчука та 
об’єктів благоустрою, розташованих на кладовищах, на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Прихнич О.М. – директор КП «СКРП» 
(10 хв.)                                  
 
52. Про затвердження Програми санітарного очищення міста Кременчука на 
2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                  
 
53. Про затвердження Програми утримання та ремонту мереж зовнішнього 
освітлення вулиць та засобів регулювання дорожнього руху (світлофорних 
об’єктів) м. Кременчука на 2018 рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Антіпов О.В. – директор КП «Міськсвітло» 
(10 хв.)                                  
 
54. Про скасування рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 27 вересня 2016 року «Про надання згоди на передачу житлового будинку 
№ 27 по вул. Героїв України з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об’єднання співвласників багатоквартирного будинку «ЛЮКС 27». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                  
 
55. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  



56. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
57. Про відмову в наданні дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки громадянину в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
58. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
59. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
60. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
61. Про надання згоди на встановлення земельного сервітуту для розміщення 
тимчасового гаража громадянину пільгової категорії у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
62. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
63. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 



64. Про надання чи відмову в наданні згоди на поділ та об’єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
65. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
66. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
67. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
68. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
69. Про затвердження Програми проведення експертної грошової оцінки 
земельних ділянок несільськогосподарського призначення, що підлягають 
продажу на 2018 рік. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)                                  
 
70. Про затвердження Програми реалізації Основних напрямів земельної 
реформи на 2018 рік в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.)      
                             
71. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 13 жовтня 2017 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької 
міської ради Полтавської області від 02 березня 2017 року «Про виділення 
коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 
року».  
 



 Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
 (10 хв.)                                  фінансового управління 

 
72 . Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської  ради 
від 23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності міської 
ради VII скликання».  
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  
                                               фінансового управління    
Співдоповідачі: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї,                          
(10 хв.)                                                дітей та молоді 
                            Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
73. Про затвердження положення про Центр соціально-психологічної 
реабілітації дітей Кременчуцької міської ради.  
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та  
(10 хв.)                                        молоді 

 
74. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання від 02.02.2016 «Про створення служб у справах дітей 
Автозаводської та Крюківської районних адміністрацій виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради та затвердження положень про них».  
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                    молоді 
Співдоповідачі: Слинько К.В. – начальник Автозаводської районної 
(10 хв.)                                         адміністрації 
                           Лозовик Д.Б. – начальник Крюківської районної адміністрації 
 
75. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення). 
 
Доповідач: Чудаков І.В.- начальник УПНС та ЦЗН 
(10 хв.)                                  
 
76. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093.  
 
Доповідач: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
(10 хв.)                                  
 
77. Про  затвердження  акту  приймання – передачі  квартири  № 61 в будинку 
№ 6 по пров. Поштовому у м. Кременчуці до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука в особі Кременчуцької міської ради. 



Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального 
(10 хв.)                                               захисту населення та питань АТО 

 
78. Про погодження Інвестиційної програми ПАТ «Полтаваобленерго» на 2017 
рік. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                                
 
79. Про внесення змін до рішення міської ради від 20 липня 2017 року «Про 
внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня 2016 року «Про 
затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2017 рік». 
 
Доповідає: Чудаков І.В. – начальник управління з питань надзвичайних 
(10 хв.)                                ситуацій та цивільного захисту населення 
 
80. Про внесення змін до рішень міської ради. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.)                                                
 
81. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 13 жовтня 2017 року «Про затвердження нової редакції 
«Програми розвитку комунального госпрозрахункового житлово - 
експлуатаційного підприємства «Автозаводське» та забезпечення належного 
утримання майна комунальної власності, що знаходиться на балансі 
підприємства на 2017-2018 роки», затвердженої рішенням Кременчуцької 
міської ради Полтавської області від 29 листопада 2016 року». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Кійло О.І.- директор КГЖЕП «Автозаводське» 
(10 хв.)                                                
 
82. Про створення комунального підприємства «Кременчуцька Муніципальна 
Енергосервісна Компанія» Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу енергоменеджменту та 
(10 хв.)                                        енергетики 

 
83. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 07 вересня 
2017 року «Про реорганізацію Кременчуцької першої міської лікарні ім.. 
О.Т.Богаєвського шляхом перетворення» та рішення Кременчуцької міської 
ради від 07 вересня 2017 року «Про реорганізацію 2-ої міської лікарні м. 
Кременчука шляхом перетворення». 
 
Доповідає: Петращук  Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.)                                                
 



84. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до  Прем’єр – міністра України Гройсмана В.Б. 
 
Доповідає: Бокован М.В. – депутат міської ради 
(10 хв.)                                                
 
85. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Міністерства освіти і науки України, Верховної Ради України про 
запровадження заходів щодо збереження навчального закладу. 
 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради  
(10 хв.)                                                
 
86.Різне  
(30 хв.) 

 
Голосували: «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 
Малецький В.О. - міський голова  
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про отримання місцевому Управлінню  
                          ДАБК необхідних повноважень для надання у повному обсязі  
                          громадянам міста Кременчука дозвільних та реєстраційних  
                          послуг у сфері архітектурно-будівельного контролю. 
                          Інформував: Таценюк В.Д. – депутат міської ради від політичної  
                                                                            партії  «Батьківщина»  
                          (зачитала Проценко З.В. – депутат  міської ради від фракції  

                   «Поруч») 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 



2. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про відновлення зовнішнього освітлення у  
                          дворах житлових будинків №№21, 23, 25, 27, 31, 33, 35, 37, 39 на  
                          вул.Героїв України та №№48, 50, 54, 56, 58, 62 на просп.Лесі  
                          Українки. 
                          Інформувала: Котляренко Л.Г. – депутат міської ради від фракції  
                                                                                 «УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
 
 ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 

 
      Голосували: «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
3. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про створення робочої групи з вивчення  
                          питання запровадження на Деївському звалищі  
                          сміттєсортувальної лінії для переробки твердих побутових  
                          відходів. 
                          Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                               позафракційна  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 
                                      Голосували: «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Кавунник Д.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
23). 
 
4. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо демонтажу рекламних афіш народного  
                          депутата Шаповалова Ю.А. в навчальних закладах 

      м.Кременчука 
                          Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                               позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
 
 ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 

 
      Голосували: «за» - 5 

«утрималось» - 4 



«проти» - 1 
«не голосувало» - 18 

(поіменне голосування) 
 
5. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо розпуску виконавчого комітету  
                           Кременчуцької міської ради 
                           Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 

 
      Голосували: «за» - 2 

«утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
«не голосувало» - 22 

(поіменне голосування) 
 
6. СЛУХАЛИ:  Заява депутата до секретаря міської ради щодо створення  
                           додаткових посад та розширення штату виконкому 
                           Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                позафракційна 

(заяву заслухано) 
 
7. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про благоустрій та приведення до  
                          належного санітарного стану дитячого майданчика,  
                          розташованого  у дворі будинку №6, що у квт.278. 
                          Інформував : Погрібний С.М. – депутат міської ради від фракції   
                                                                                «УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 
                                      Голосували: «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
8. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про надання ТОВ  «Місто для людей  
                          Кременчук» неякісних послуг з прибирання  прибудинкової  
                          території виборчого округу №41 (в т.ч. біля будинків №№ 20,  
                          24/36-а на вул.Генерала Манагарова, №№ 91, 93 на  
                          вул.Республіканській та №№ 44-а, 48 на вул.Правобережній). 
 
                          Інформував: Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції  



                                                                          «Рідне місто» 
(депутатський запит зачитано) 

      
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:         «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
9. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про виконання Постанови КМУ від  
                         30.11.2016 за №865 в частині встановлення до кінця 2017 року  
                         будинкових засобів обліку теплової енергії в усіх житлових  
                         будинках міста Кременчука. 
                         Інформував : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова  
                                                                              фракції «УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
      
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається) . 
 

Голосували:         «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
10. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про направлення звернення депутатів  
                           Кременчуцької міської ради Полтавської області до Голови  
                           Верховної Ради України Парубія А.В. та Президента України  
                           Порошенка П.О. на підтримку ухвалення Виборчого кодексу  
                           України 
                           Інформував : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова  
                                                                                 фракції «УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 

 
      Голосували: «за» - 18 

«утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
11. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про поліпшення харчування у дитячій  
                          лікарні міста Кременчука відповідно до встановлених норм.  
                          Інформувала : Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції  
                                                                            політичної партії «Радикальна  



                                                                            партія Олега Ляшка» 
(депутатський запит зачитано) 

      
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається) . 
 

Голосували:         «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
12. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо постійного моніторингу стану  
                           сміттєвих майданчиків  та розгляду можливості виносу їх за  
                           межі дворів будинків 
                           Інформував : Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції  
                                                                        «Опозиційний блок» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 

 
      Голосували: «за» - 21 

«утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
 
13. СЛУХАЛИ:  Звернення депутата Полтавської обласної ради про  
                            використання виділених обласних коштів на встановлення  
                            дитячих майданчиків.                               
                            Інформував : Алексюк О.Л. – депутат Полтавської обласної  
                                                                   ради від фракції  «Опозиційний блок» 

(звернення заслухано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова ветерану АТО, 
члену партії «Національний корпус» Кшевінському С.О. 

 
Голосували:  «за» - 18 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» -11 

(процедурно пропозиція приймається) 
 



(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О. та Порицький М.М. попросили зарахувати їх 
голоси «за», всього «за» - 20). 
 
14. СЛУХАЛИ: Заява щодо підвищення тарифів на комунальні послуги. 
                            Інформував : Кшевінський С.О. – ветеран АТО, член партії  
                                                                                     «Національний корпус» 

(заяву заслухано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова голові 
Полтавського обласного осередку політичної партії «Правий сектор» Чадюку 
І.В. 

 
Голосували:  «за» - 17 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» -13 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
15. СЛУХАЛИ: Заява про виступ попереднього виступаючого  
                           та про доопрацювання програми національно-патріотичного  
                           виховання дітей та молоді на 2018-2020 роки (питання № 19  
                           порядку денного). 

       Інформував: Чадюк І.В. – голова Полтавського обласного  
                                                   осередку політичної партії «Правий  
                                                   сектор» 

(заяву заслухано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова очільнику 
Кременчуцького міського осередку ВО «Свобода» Красовському К.В.  

 
Голосували:  «за» - 16 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» -13 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
16. СЛУХАЛИ: Заява про резолюцію мирної акції щодо прозорості формування  

        комунальних тарифів. 
                            Інформував: Красовський К.В. - очільника Кременчуцького  
                                                                                    міського осередку ВО   



                                                                                    «Свобода» 
(заяву заслухано) 

 
17. СЛУХАЛИ: Про нагородження почесним знаком «За заслуги перед містом». 
                          Доповідач: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і  
                                                                     спорту 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу і в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 

(вручення нагороди) 
 

Білоконь О.В. –  заслужений майстер спорту України з легкої атлетики,  
чотириразовий чемпіон Дефлімпійський ігор з легкої атлетики 
у метанні диску та штовхані ядра.ю неодноразовий призер 
Дефлімпійський ігор з легкої атлети, багаторазовий чемпіон 
Світу, Європи та України.  

 
 Висловив подяку міському голові та територіальній громаді міста 
Кременчука. 
 
18. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
                           Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                           начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -1 

 
 
 



 Озвучив технічну правку: 
«…Проект рішення доповнити пунктом 2 з наступним внесенням змін в 

нумерацію: 
 «В пояснювальній записці до рішення міської ради від 20 липня 2017 
року «Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік» в 
частині направлення коштів спеціального фонду на видатки по галузі «Фізична 
культура і спорт» викласти текст в наступній редакції : «… на придбання 3- х 
одиниць транспортних засобів (2 мікроавтобуси типу легковий пасажирський 
та 1 легковий автомобіль) для міжміських перевезень вихованців комунальних 
закладів фізичої культури і спорту до місць проведення навчально – 
тренувальних зборів і змагань всіх рівнів в сумі 540, 0 тис. грн….». 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Запитав у начальника відділу фізичної культури та спорту, чому не був 
закуплений великий автобус для міжміських перевезень до листопада 2017 
року. Попросив проінформувати про майбутні плани відносно закуплі 
транспортних засобів для відділу фізичної культури і спорту. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що наразу будуть забезпечені три заклади автотранспортними 
засобами: центр фізичного населення «Спорт для всіх» (1 автотранспортний 
засіб), спортивна школа № 1 та спортивна школа «Авангард» (2 
атотранспортних засоба). 
 Наголосив, що в проекті бюджету на 2018 рік закладені кошти для 
закупівлі великого автобусу для перевезення спортсменів на міжміські 
змагання. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що за міські кошти потрібно купувати нові автомобільні 
транспортні засоби, а не ті, які були вже у використанні. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 

(технічна правка приймається) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.2017) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік» 
групою депутатів (Плескун О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було 
запропоновано: 
 
- питання винести на розгляд сесії за умови виключення пункту змін відділу  

з фізичної культури і спорту по автотранспорту….» 
(технічна правка на голосування не ставилась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
19. СЛУХАЛИ: Про поновлення вільного залишку бюджетних коштів станом  

       на 01.01.2017. 
                           Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                           начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -0 

 
20. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 02 березня 2017 року «Про виділення  
                            коштів за рахунок залишків бюджетних коштів станом на  
                            01.01.2017 року». 
                            Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                         начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 



 Запитала відносно виділених коштів на медичну галузь міста Кременчука.  
Зауважила, що відповідно до інформації засобів масової інформації 
відбувається скорочення штатів у Центральній районній лікарні. Наголосила, 
що там обслуговується частина мешканців міста.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що Центральна районна лікарня відноситься до Кременчуцької 
районної ради, а значить міська рада не має права втручатися у кадрові 
питання.  
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
21. СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішень виконавчого комітету  
                             Кременчуцької міської ради Полтавської області від 18.10.2017  
                             № 1104, від 18.10.2017 № 1120, від 18.10.2017 № 1125, від  
                             18.10.2017 № 1129, від 18.10.2017 № 1132. 
                             Доповідачі: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                            начальник  фінансового управління 
                                                  Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
                                Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                              здоров'я 
                                Воловик М.Л. – начальник  КВП «КМ УКБ» 

(доповіді не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -1 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«… На засіданнях виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 

прийняті рішення з послідуючим затвердженням на сесії: 
- від 23.10.2017 № 1135 «Про звільнення батьків або осіб, які їх замінюють,  



від плати за утримання вихованців в Кременчуцькій спеціалізованій школі – 
інтернаті І-ІІІ ступенів № 21 з поглибленим вивченням окремих предметів 
Кременчуцької міської ради Полтавської області»; 
- від 23.10.2017 № 1147 «Про внесення змін до рішення виконавчого комітету  
Кременчцької міської ради Полтавської області від 28.09.2017 № 1043»; 
- від 23.10.2017 № 1148 «Про внесення змін до міського бюджету на 2017  
рік»; 
- від 23.10.2017 № 1154 «Про внесення змін до рішення виконавчого комітету  
Кременчуцької міської ради Полтавської області від 10.10.2017 № 1096»; 
- від 23.10.2017 № 1155 «Про збільшення загального обсягу доходів і  
видатків загального фонду міського бюджету на 2017 рік»; 
- від 30.10.2017 № 1175 «Про внесення змін до міського бюджету м.  
Кременчука на 2017 рік»; 
- від 30.10.2017 № 1177 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань,  
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік в галузі «Освіта»; 
- від 30.10.2017 № 1178 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань загального  
фонду, затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік»; 
- від 30.10.2017 № 1182 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань,  
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік…». 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -1 

(технічна правка приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«… На засіданнях виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 

прийняті рішення з послідуючим затвердженням на сесії: 
- від 06.11.2017 № 1241 «Про внесення змін до показників міського бюджету  
м. Кременчука на 2017 рік»; 
- від 15.11.2017 № 1271 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань, 
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік»; 
- від 15.11.2017 № 1274 «Про внесення змін до міського бюджету на 2017  
рік»; 
- від 15.11.2017 № 1275 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань,  
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік»; 
- від 15.11.2017 № 1280 «Про внесення змін до рішення виконавчого комітету  
Кременчуцької міської ради Полтавської області від 10.10.2017 № 1096»; 
- від 15.11.2017 № 1281 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань,  
затверджених в міському бюджеті на 2017 рік, по голосному розпоряднику 
бюджетних коштів – управлінню житлово – комунального господарства 
виконавчого комітету Кременчукої міської ради…». 



Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» -1 

(технічна правка приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
22. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження   
                           структури та граничної чисельності виконавчих органів  
                           Кременчуцької міської ради VІІ скликання» (відділ  
                           бухгалтерського обліку та звітності виконавчого комітету  
                           Кременчуцької міської ради Полтавської області). 
                           Доповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського  
                                                                         обліку та звітності – головний  
                                                                         бухгалтер виконавчого комітету 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
23. СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану роботи міської ради з підготовки  
                           проектів регуляторних актів на 2018 рік. 
                           Доповідач: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку  
                                                                        підприємництва, торгівлі, побуту та  
                                                                        регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 



24. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014  
                            року «Про затвердження Програми інформатизації міста  
                            Кременчука на 2014-2018 роки». 
                           Доповідач: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому  
                                                                               міської ради 
                           Співдоповідач: Рассоха І.О.-  начальник відділу інформаційно- 
                                                                              комп'ютерних технологій 

(доповідь, співдоповідь  не заслуховувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
13.30 год.  
 

Голосували: «за» - 28 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 

«не голосувало» - 0 
(процедурно рішення прийнято) 

 
Оголошено перерву до 16.00 год.  

 
(Після перерви) 

 
Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 

сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 29 депутатів. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
25. СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
                            міської ради Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про  
                            затвердження програми економічного і соціального розвитку м.  
                            Кременчука на 2017 рік». 
                            Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Враховуючи звернення управління житлово – комунального 
господарства виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 17.10.2017 року № 27-06/922 та відділу фізичної культури і спорту 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради від 02.11.2017 року № 01-
24/282, які були отримані після оприлюднення проекту рішення на офіційному 
сайті Кременчуцької міської ради, управління економіки прохає внести зміни 
до рішення, а саме: 
 в таблиці 10 п.9 «Управління житлово – комунального господарства 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області» додати 
строки: 
- «Реконструкція системи опалення житлового будинку № 4 по вул. Воїнів – 
інтернаціоналістів в м. Кременчуці Полтавської області» сума видатків – 100,0 
тис. грн.; 
- «Технічне переоснащення внутрішньо будинкових систем централізованого 
опалення, що розташовані в підвальному приміщенні житлового будинку № 
24/36 –А по вул. Генерала Мана гарова в м. Кременчуці» сума видатків – 300, 0 
тис. грн..; 
 В розділі «Всього» по «Управлінню житлово – комунального 
господарства виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області» замість цифр « 34 288, 08 тис. грн..» читати « 34 688, 08 тис. грн.» 
 В кінці таблиці в розділі «Всього» замість цифр « 74 527, 799 тис. грн..» 
читати « 74 927, 799 тис. грн..» 
 В таблиці 10 п.4 «Відділ з фізичної культури і спорту виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області» замість слів: «На 
придбання пасажирського мікроавтобусу для міжміських перевезень збірних 
змагань», читати в наступній редакції : «На придбання 3 – х одиниць 
транспортних засобів (2 мікроавтобуси типу легковий пасажирський та 
легковий автомобіль) для міжміських перевезень вихованців комунальних 
закладів фізичної культури і спорту до місць проведення навчально – 
тренувальних зборів і змагань всіх рівнів…». 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 



(технічна правка приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
26. СЛУХАЛИ: Про зарахування ТОВ «АКБ-ЛІНК» витрат на будівництво  
                            зовнішніх інженерних мереж поза межами земельної ділянки в  
                            рахунок сплати пайового  внеску на розвиток інженерно- 
                            транспортної та соціальної інфраструктури м. Кременчука. 

        Доповідач: Шульга О.Ю. – заступник начальника управління  
                                                       економіки 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував присутніх, що депутати Проценко З.В. та Калашник О.В. 
не будуть голосувати по даному проекту рішення у зв’язку з можливим 
конфліктом інтересів. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що даний проект рішення не був прийнятий на попередньому 
пленарному засіданні ради. Підкреслив, що відповідно до технічних умов, 
забудовник повинен був перенести відповідні магістралі мережі. Тобто, ТОВ 
«АКБ – ЛІНК» робили усе відповідно до наданих їм технічних умов. 
Наголосив, що даний проект рішення потрібно було не виносити на розгляд.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що ТОВ «АКБ – ЛІНК» провів дуже якісні роботи відносно 
мереж міста.  
 



Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК  
(з місця)             ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Зазначив, що забудовник за власні кошти провів належні роботи з 
благоустрою прибудинкової території. Наголосив, що ТОВ «АКБ-ЛІНК» 
робить соціальні проекти. 
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)                «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 
 Наголосив, що забудовникам потрібно інформувати депутатів міської 
ради заздалегідь про наміри виконувати відповідні роботи. Підкреслив, що ТОВ 
«АКБ – ЛІНК» є порядним забудовником. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Наголосив, що не має нічого проти забудовника, але умови повинні бути 
для всіх однакові. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракційї «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що на мунилому пленарному засіданні ради проект рішення не 
був детально розглянутий. Наголосив, що перед цим пленарним засіданням 
ради забудовник довів усю належну інформацію.  Довід до відома присутніх, 
що був безпосередньо на місці забудови і залишився дуже задоволений. 
 Підкерслив, що ТОВ «АКБ – ЛІНК»  робить усе належним чином та 
користується новими методами забудови. 
 
27. СЛУХАЛИ: Про вступ до Асоціації «Сталі та розумні міста України». 
                            Доповідач: Бедрацький П.В. – заступник директора КП   
                                                                               «Кременчуцький центр  
                                                                                міжнародних зв’язків та  
                                                                                економічного розвитку міста  
                                                                                «Кременчук Інвест»    

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
 Зазначила, що на засіданні постійної депутатської комісії з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури нею, 
як секретарем комісії, була озвучена рекомендація, щодо зняття 
вищезазначеного питання з розгляду порядку денного. Але рекомендація не 
була підтримана іншими членами комісії.  



 Зауважила, що вступи до різноманітних Асоціацій тягне за собою систему 
витрачання коштів з міського бюджету, адже будь-який вступ потребує 
внесення вступного внеску. 
 Підкреслила, що надала міському голові пропозицію зняти питання «Про 
вступ до Асоціації «Сталі та розумні міста України» з розгляду порядку 
денного. 
 Також повернулася до питання порядку денного «Про зарахування ТОВ 
«АКБ-ЛІНК» витрат на будівництво зовнішніх інженерних мереж поза межами 
земельної ділянки в  рахунок сплати пайового  внеску на розвиток інженерно- 
транспортної та соціальної інфраструктури м. Кременчука» та зазначила, що 
утрималась від голосування по даному питанню. Зауважила, що ТОВ «АКБ – 
ЛІНК» не усі житлові будинки будує якісно. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 

Зазначив, що механізм будівництва іде вперед, і ТОВ «АКБ – ЛІНК» вже 
роблять якісну роботу. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК  
(з місця)             ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Зазначив, що органам місцевого самоврядування потрібно вступати до 
різних Асоціацій, так як це дає можливість розвиватися і спілкуватися з 
різними державами. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 

« …Зняти питання порядку денного «Про вступ до Асоціації «Сталі та 
розумні міста України» з розгляду порядку денного…».  
 

Голосували:  «за» - 3 
«утрималось» - 3 
«проти» - 7 
«не голосувало» - 21 

(пропозиція не приймається) 



(поіменне голосування) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

 
28. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку міського  
                            електротранспорту м. Кременчука на 2018 – 2022 роки. 
                            Доповідач: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
 «… Додаток до проекту рішення міської ради від  16 листопада 2017 року 
«Про затвердження Програми розвитку міського електротранспорту м. 
Кременчука на 2018 – 2022 роки» викласти в новій редакції….».  

(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 2 

(технічна правка приймається) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Висловила свою точку зору щодо проекту рішення. Зазначила, що вона не 
підтримує даний проект рішення. Наголосила, що відповідно до цієї Програми 
зросте тариф на проїзд у міському транспорті. Зауважила, що кредит, який був 
взятий у ЄБРР, призведе до великих витрат з міського бюджету.  
 



Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)             «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 

Зазначив, що транспортна інфраструктура міста знаходиться в 
занедбаному стані. Наголосив, що до Кременчуцького тролейбусного 
управління потрібно залучати більш висококваліфікованих спеціалістів.  
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракцї «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Поставив ряд запитань начальнику транспортного відділу виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради. Висловив свою точку зору щодо 
Програми розвитку міського електротранспорту та кредиту, який був 
отриманий від ЄБРР. Наголосив, що не буде підтримувати даний проект 
рішення.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Зазначила, що відповідно до Програми повинні виділятися кошти з 
державного бюджету для оновлення автопарку, але коштів виділено так і не 
було.  
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що потрібно розвивати місто і транспортну інфраструктури в 
цілому. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Котляренко Л.Г. попросила зарахувати її голос «за», всього «за» - 
32). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 

 
29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 11 травня 2017 року «Про  

        затвердження Комплексної програми розвитку комунального  
        закладу культури Міський парк культури і відпочинку  

                            «Придніпровський» на 2016 – 2020 роки в новій редакції». 
                            Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і  
                                                                               туризму 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 

«… Зняти проект рішення «Про внесення змін до рішення Кременчуцької 
міської ради Полтавської області від 11 травня 2017 року «Про затвердження 
Комплексної програми розвитку комунального закладу культури Міський парк 
культури і відпочинку «Придніпровський» на 2016 – 2020 роки в новій 
редакції» на доопрацювання…». 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Висловила свою точку зору відносно проекту рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. 
 

Голосували:  «за» - 2 
«утрималось» - 6 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 23 

(пропозиція не приймається) 



(поіменне голосування) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Яцина О.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 31). 
 
30. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 20 липня 2017 року «Про затвердження  
                            Комплексної програми утримання та розвитку комунального  
                            закладу культури і відпочинку «Парк Миру» на 2017 – 2020  
                            роки в новій редакції». 
                            Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і  
                                                                                туризму 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)                           «Радикальна партія Олега Ляшка»  
  
 Зазначив, що при формуванні міського бюджету на 2018 рік потрібно 
переглянути програми усіх парків міста Кременчука.  
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Наголосив, що будівництво громадської вбиральні на території «Парку 
Миру» за 1,5 мільйони гривень – це неприпустимо. Запитав, чому саме така 
сума. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що відповідно до проектної документації будівництво 
громадської вбиральні коштуватиме 1,5 мільйони гривень. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 



31. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 30 червня 2016 року «Про створення  
                            комунального закладу культури «Кременчуцький музей історії  
                            авіації і космонавтики». 
                            Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і   
                                                                                туризму 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
32. СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми утримання та  
                            розвитку комунального закладу культури і відпочинку «Парк  
                            Крюківський» на 2017 – 2020 роки в новій редакції. 
                            Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і  
                                                                               туризму 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
33. СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми утримання та  
                            розвитку комунального закладу культури і відпочинку  

        «Міський сад» на 2017 – 2020 роки в новій редакції. 
                            Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і  
                                                                                туризму 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК  
(з місця)             ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Запитав, які саме наукові дослідження будуть проводити у «Міському 
саду». 
 
Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 



 Зауважив, що усі суми в програмі зазначені приблизно. Проінформував, 
що наукові дослідження будуть проводитись щодо дерев, які розташовані на 
території парку. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
34. СЛУХАЛИ: Про затвердження міської цільової програми національно- 
                           патріотичного виховання дітей та молоді на 2018-2020 роки у  

       м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах  
                                                                               сім’ї, дітей та молоді 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував присутніх, що депутат Калашник О.В. не буде голосувати 
по даному проекту рішення у зв’язку з можливим конфліктом інтересів. 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.2017) з питань 

бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про затвердження міської цільової програми національно-
патріотичного виховання дітей та молоді на 2018-2020 роки у м. Кременчуці» 
групою депутатів (Плескун О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було 
запропоновано: 

 
- питання винести на розгляд сесії за умови: 

1). надання розшифровки по п.18, п.30 програми; 
2). отримання та розгляд пропозицій від інших ЗМІ по п.30 програми….». 

(пропозиція на голосування не ставилась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…За пропозицією громадськості пропонується внести такі технічні правки 
у додаток до проекту рішення, у розділ 2 : 

1. Вилучити абзац «Поняття патріотизм, національно-державницькі  
інтереси, націоналізм титульної нації – це підвалини, на яких сьогодні 
будується розвиток національної ідеї сучасної України». 

2. Замість слів «Виходячи з цього, патріотизм на даний час є нагальною  
потребою і держави, якій необхідно, щоб усі діти стали національно свідомими 
громадянами – патріотами, здатними забезпечити країні гідне місце в 
цивілізованому світі, і особистості, яка своєю діяльнісною любов’ю до 
Батьківщини прагне досягти взаємності з метою створення умов для вільного 
саморозвитку і збереження індивідуальності; і суспільства, яке зацікавлене в 
тому, щоб саморозвиток особистості, становлення її патріотичної 
самосвідомості здійснювався га моральній основі» читати «Виходячи з цього, 
патріотизм на даний час є нагальною потребою держави. Держава зацікавлена у 
зростанні національної свідомості громадянин-патріотів, здатних забезпечити 
країні гідне місце в цивілізованому світі, і особистості, яка своєю діяльнісною 
любов’ю до Батьківщини прагне досягти взаємності з метою створення умов 
для вільного саморозвитку і збереження індивідуальності; і суспільства, яке 
зацікавлене в тому, щоб саморозвиток особистості, становлення її патріотичної 
самосвідомості здійснювався на моральній основі…». 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(технічна правка приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутатів Павленко Г.М., Кавунника Д.В., Сідерки 
Т.А., Костромінова С.А.,  Шибашова В.В.,    Курченка – Гая В.П.   та   
Піддубної О.М.: 

«…Проект рішення «Про затвердження міської цільової програми 
національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2018-2020 роки у 
м. Кременчуці»… зняти на доопрацювання…». 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                               «Об’єднання САМОПОМІЧ»  
  

Зазначила, що потрібно доопрацювати даний проект рішення, так як 
враховані не усі пропозиції щодо Програми. 
 



Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Зауважив, що була створена робоча група, на якій були обговорені усі 
пропозиції та враховані в Програму. Наголосив, що наразі потрібно прийняти 
Програму, а коли буде прийматися бюджет 2018 року – внести відповідні зміни.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
 Зазначила, що до неї, як до депутата Кременчуцької міської ради, 
звернулися представники ГО «Юнацький Корпус»  з проханням надати 
матеріальну допомогу для проведення навчань  в сезонних таборах. 
 Зачитала зверення, що надійшло від Кременчуцького антикорупційного 
центру щодо вищезазначеного проекту рішення. 
 Наголосила, що потрібно ще раз зібратися та обговорити Програму, 
врахувати думку громадськості. 
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)                           «Радикальна партія Олега Ляшка»  
  
 Зазначив, що потрібно ще раз обговорити Програму, внести зміни до неї, 
а потім вже приймати рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію групи депутатів. 

 
Голосували:  «за» - 6 

«утрималось» - 1 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 21 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Курченко – Гай В.П. попросив зарахувати його голос «за», всього 
«за» - 7). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутатів Павленко Г.М. та Коркішка О.Л.: 

«…При розгляді проекту рішення «Про затвердження міської цільової 
програми національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2018-2020 
роки у м. Кременчуці» виключити з програми п. 28…». 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                               «Об’єднання САМОПОМІЧ»  
 



 Наголосила, що приймати участь у Програмі може не лише «Вісник 
Кременчука», а й інші засоби масової інформації. 
 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 2 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 19 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутатів   Павленко Г.М., Коркішка О.Л. та 
Піддубної О.М.: 

«…«…При розгляді проекту рішення «Про затвердження міської цільової 
програми національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2018-2020 
роки у м. Кременчуці» виключити з програми п. 30…». 
 

Голосували:  «за» - 7 
«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 

«…1.Доповнити розділ 4 «Напрямки діяльності та заходи міської цільової 
програми національно – патріотичного виховання дітей та молоді на 2018 -2020 
роки у м. Кременчуці» в напрямку діяльності підрозділу ІІІ «Посилення 
фізичної підготовки учнівської молоді, готовності призовників до служби в 
Збройних Силах України та Національної гвардії України» пунктом 21 проект 
«Виховання молоді у сезонних таборах та проведення навчань по школах через 
уроки мужності» від ГО «Юнацький Корпус», врахувавши обсяг фінансових 
витрат на 2018 рік в розмірі 19 950 грн. 
          2.   Змінити подальшу нумерацію розділу 4. 

     3.  Внести зміни в загальну суму фінансування із врахуванням даної  
пропозиції…». 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 21 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 



                   Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 8 

 
35. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року  
                           про передачу від комунального закладу «Центр первинної  
                           медико-санітарної допомоги № 1» до комунального  
                           некомерційного медичного підприємства «Центр первинної  
                           медико - санітарної допомоги № 1» м. Кременчука майна та  
                           майнових прав. 
                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                            здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
36. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року  
                            про передачу від комунального закладу «Центр первинної   
                            медико-санітарної допомоги № 2» до комунального  
                            некомерційного медичного підприємства «Центр первинної  
                            медико - санітарної допомоги № 2» м. Кременчука майна та  
                            майнових прав. 
                            Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                            здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
37.СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту від 18 жовтня 2017 року  
                           про передачу від комунального закладу «Центр первинної  
                           медико-санітарної допомоги № 3» до комунального  
                           некомерційного медичного підприємства «Центр первинної  
                           медико - санітарної допомоги № 3» м. Кременчука майна та  
                           майнових прав. 



                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                           здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
38. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016  
                            року «Про затвердження комплексної програми розвитку  
                            комунального медичного підприємства «Лікарня  
                            Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
                            Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                            здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що корпус, в якому буде реалізуватися програма, розташований 
по вул. Леонова у м. Кременчуці. 
 Озвучив пропозицію депутатів Сідерки Т.А., Курченка – Гая В.П., 
Костромінова С.А. та Павленко Г.М.:  

«…Внести зміни в п. 21 у вигляді «Капітальні видатки – Капітальний 
ремонт приміщення загальної замісної підтримуваної терапії 272, 6 тис. грн.. 
2018 року за адресою: м. Кременчук, вул. Леонова,12…». 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 



 Поставив ряд запитань начальнику управління охорони здоров’я. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Зауважив, що програму з наркозалежними людьми потрібно проводити в 
одному закладі охорони здоров’я, наприклад в наркологічному диспансері, 
задля безпеки населення міста.  
 
Жук С.В. -  представник організації  «Світло надії», м. Полтава 
 
 Зазначив, що на вул. Леонова у м. Кременчуці відкрито кабінет «Довіра», 
тому програму терапії  планується виконувати саме в тому приміщенні. 
Зауважив, що там будуть проходити лікування люди, які мають ВІЧ- інфекцію. 
Наголосив, що фінансування буде відбуватися за рахунок державного бюджету. 
 
Коркішко О.Л. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
(з місця) 
 
 Зауважив, що функцію лікування наркозалежних людей повинен 
виконувати наркологічний диспансер м. Кременчука, тому потрібно обговорити 
з диспансером усі заходи лікування та лікувати людей в одному місці. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що ефективної робити наркологічний диспансер міста не 
проводить. Наголосив, що потрібно створювати міські центри допомоги 
наркозалежним хворим. Закликав депутатів підтримати проект рішення. 
 
Калашник В.В. – депутат міської ради, позафракційний  
(з місця) 
 
 Зазначив, що погоджується з думкою депутата Коркішко О.Л. 
Запропонував депутатам підтримати програму. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав протокольне доручення начальнику управління охорони здоров’я 
Петращуку Д.О.: 
 

- провести роботу щодо належного виконання програми відносно 
посилення контролю за видачею та споживанням наркотичних засобів 
певними категоріями громадян у спеціалізованому кабінеті «Довіра».  

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  



                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
39. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на списання майна, яке належить до  
                            комунальної власності територіальної громади міста  
                            Кременчука. 
                            Доповідач: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського  
                                                                          майна 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
40. СЛУХАЛИ:  Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності  
                             територіальної громади міста Кременчука та реєстрацію  
                             прававласності. 
                             Доповідач: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління  

   міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.2017) з питань 

бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука та реєстрацію права власності» 



групою депутатів (Плескун О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було 
запропоновано: 

 
- питання винести на розгляд сесії за умови внесення технічної правки: 

включення до переліку об’єктів нежитлового приміщення по 
вул.Миколаївській, 9 (перший поверх) -173,3 кв.м…». 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…У зв’язку зі зверненням ще однієї юридичної особи - комунального 
закладу «Дитячий заклад оздоровлення та відпочинку «Зоряний»                          
від 08.11.2017 № 02-08/320 щодо внесення до переліку об’єктів комунальної 
власності міста нежитлового приміщення площею 173,7 кв.м по                            
вул. Миколаївській (Артема), буд. 9, яке передано на баланс даному закладу,  з 
метою його подальшої реєстрації на праві власності за Кременчуцькою міською 
радою, просимо внести технічну правку до проекту рішення міської ради  «Про  
затвердження  переліку  об’єктів комунальної власності територіальної громади  
міста  Кременчука  та  реєстрацію  права  власності», а саме:  
 

1. Внести   зміни   до   мотивуючої   частини   проекту   рішення:  після   
слів «Розглянувши звернення комунального госпрозрахункового житлово-
експлуатаційного підприємства «Автозаводське» від 17.10.2017 № 01-03/884» 
додати слова «та звернення комунального закладу «Дитячий заклад 
оздоровлення та відпочинку «Зоряний» від 08.11.2017 № 02-08/320»; 
 

2. Внести   зміни   до  п. 1  проекту  рішення,  виклавши   його  в  нас- 
тупній редакції:   
«1. Затвердити перелік об’єктів нерухомого майна, що належать до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука, обліковуються на балансах 
комунального госпрозрахункового житлово-експлуатаційного підприємства 
«Автозаводське», комунального закладу «Дитячий заклад оздоровлення та 
відпочинку «Зоряний» та закріплені за даними юридичними особами 
відповідно до їх статутних документів на праві господарського відання та 
оперативного управління відповідно.»;  

 
3. Внести зміни до п. 2 проекту  рішення:  після слів  «2. Комунальному       

госпрозрахунковому житлово-експлуатаційному підприємству «Автоза-
водське» додати слова «та комунальному закладу «Дитячий заклад 
оздоровлення та відпочинку «Зоряний»; 
 

4. Внести зміни до назви додатку, виклавши його в наступній редак- 
ції: 
                                                   «ПЕРЕЛІК 



об’єктів нерухомого майна, що належать до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука, обліковуються на балансах 
комунального госпрозрахункового житлово-експлуатаційного підприємства 
«Автозаводське», комунального закладу «Дитячий заклад оздоровлення та 
відпочинку «Зоряний» та закріплені за даними юридичними особами 
відповідно до їх статутних документів на праві господарського відання та 
оперативного управління відповідно»; 

5. додаток до рішення доповнити пунктом:   
 
№ 
з/п 

Адреса Пло- 
ща, 
кв.м 

Примітка 

27 вул. Миколаївська, буд. 9 173,7 

Нежитлове приміщення, 
перший поверх (балансо-
утримувач - комунальний 
заклад «Дитячий заклад 
оздоровлення та відпочинку 
«Зоряний» 

 
Додаток: копія листа комунального закладу «Дитячий заклад оздоровлення та 
відпочинку «Зоряний» від 08.11.2017 № 02-08/320…» 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(технічна правка приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
41. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження  
                           Програми соціального забезпечення та соціального захисту  
                           населення м. Кременчука «Турбота» на 2017 рік». 
                           Доповідач: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту   
                                                                           соціального захисту населення та  
                                                                           питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
42. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської  
                            комплексної програми соціальної підтримки учасників  
                            антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей  
                            загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо  
                            переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і  
                            волонтерських об’єднань на 2017 рік». 
                            Доповідач: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту  
                                                                           соціального захисту населення та  
                                                                           питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…1. Відповідно до листа відокремленого підрозділу в Полтавській 
області м. Кременчук громадської організації «Всеукраїнська спілка учасників 
АТО, бойових дій та миротворчих місій» та з метою фізичної підготовки молоді 
та майбутніх чемпіонів, виникла необхідність облаштування на базі 
спортивного залу за адресою: м. Кременчук, вул. Лізи Чайкіної, 35  матами для 
спортзалу на додаткову суму 15 000,00 грн. 

Пропонується в проект Рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області додати пункти 1.2, а саме: 

1.2. Пункт 1. «Фінансова підтримка діяльності громадських об'єднань 
учасників АТО, волонтерських об'єднань та громадських об'єднань внутрішньо 
переміщених осіб» розділу ІІ «Фінансова підтримка діяльності громадських та 
волонтерських об’єднань міста.» Міської комплексної програми соціальної 
підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей 
загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб 



та фінансової підтримки громадських і волонтерських об’єднань на 2017 рік  
викласти в новій редакції (додаток 2). 

2. Відповідно до Протоколу від 02.11.2017 № 5 засідання Робочої групи з 
питань координації надання матеріально-технічної допомоги підрозділам, які 
беруть участь в АТО, виникла необхідність перерозподілу коштів в межах 
головного розпорядника – департаменту соціального захисту населення та 
питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області у сумі 35 000,00 грн. на придбання паливно-мастильних матеріалів та 
коліс для автомобіля «Кровомобіль». 

Пропонується в проект Рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області додати пункт 1.3, а саме: 

1.3. Пункт 2. «Фінансова підтримка громадських та волонтерських  
об'єднань для здійснення волонтерської діяльності в зоні АТО» розділу ІІ 
«Фінансова підтримка діяльності громадських та волонтерських об’єднань 
міста.» Міської комплексної програми соціальної підтримки учасників 
антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей загиблих учасників 
антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб та фінансової 
підтримки громадських і волонтерських об’єднань на 2017 рік  викласти в новій 
редакції (додаток 3). 

3. Враховуючи вказане, пропонується в проект Рішення Кременчуцької 
міської ради Полтавської області додати пункти 1.4, 1.5, а саме: 

1.4. На підставі внесених змін, Пункт 8 Паспорта Міської комплексної 
програми соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх 
сімей, членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік викласти у такій редакції: 

«8. Прогнозні обсяги та джерела фінансування: міський бюджет  
8 128,088 тис. грн.». 

1.5. Викласти Зведений кошторис Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік в новій редакції (додаток 4). 
 

1. Фінансова підтримка діяльності громадських об’єднань учасників 
АТО, волонтерських об’єднань та громадських об’єднань внутрішньо 
переміщених осіб. 
Цільова група: учасники антитерористичної операції, члени їх сімей, члени 
сімей загиблих (померлих) учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщені особи, волонтери. 
Строк виконання: 2017 рік. 
Головний розпорядник коштів: департамент соціального захисту населення 
та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області. 



Відповідальні виконавці: громадські об’єднання учасників АТО, волонтерські 
об’єднання та громадські об’єднання внутрішньо переміщених осіб, які мають 
статус міських та ведуть постійну активну громадську роботу. 
Мета: фінансова підтримка статутної діяльності громадських об’єднань 
учасників АТО, волонтерських об’єднань та громадських об’єднань внутрішньо 
переміщених осіб. 
Стислий опис реалізації: кошти міського бюджету використовуються 
громадськими об’єднаннями для здійснення статутної діяльності громадського 
об’єднання, передбаченої його статутом (положенням), здійснення заходів 
(програм), оплати комунальних послуг, послуг з поточного ремонту приміщень, 
придбання канцелярських виробів, матеріального заохочення (винагороди) 
працівників громадського об’єднання, які забезпечують роботу такого 
об’єднання, проведення заходів статутними органами громадського об’єднання, 
участь у підготовці і проведенні заходів із відзначення державних свят. 
Очікувані результати (якісні і кількісні показники): налагодження тісної 
співпраці органів місцевого самоврядування з громадськими та волонтерськими 
об’єднаннями міста, що в свою чергу є важливою складовою соціальної 
інфраструктури територіальної громади, більш ефективному використанню 
коштів міського бюджету, які спрямовані на розв’язання визначених проблем 
окремих категорій громадян. 
 

Необхідне 
фінансуван

ня, грн. 
Назва громадського 

об’єднання  

ПІБ керівника 
громадського 

об’єднання 

Кількість 
членів 

громадського 
об’єднання 2017 

№ 
з/п 

Загальне фінансування  1 001 500,00 
1. Відокремлений підрозділ 

громадської організації 
«Всеукраїнська спілка учасників 
АТО, бойових дій та 
миротворчих місій» в 
Полтавській області,  
м. Кременчук 

Лукіянчук 
Анатолій 

Анатолійович 

35 128 000,00 

2. Відокремлений підрозділ 
громадської організації 
«Всеукраїнський союз ветеранів 
АТО»  м. Кременчук 

Безверхий 
Артем 

Сергійович 

56 30 000,00 

3. Громадська організація 
«Об’єднання ветеранів 
Збройних Сил, інвалідів війни, 
учасників бойових дій, 
учасників локальних конфліктів 
і миротворчих сил «Гвардія» 

Яцук Едуард 
Анатолійович 

31 91 000,00 

4. Громадська організація 
«Об’єднання учасників та 
ветеранів АТО Кременчука» 

Кравченко 
Микола 

Миколайович 

85 83 000,00 

5. Громадська організація 
«Об’єднання ветеранів війни та 

Фещенко Олег 
Володимирович 

408 90 000,00 



військових конфліктів «Бойове 
братство» 

6. Громадська організація 
«Громадський контроль та 
допомога» 

Полюхович 
Сергій 

Володимирович 

50 25 000,00 

7. Громадська організація «АТО-
Майдан-Кременчук» 

Харченко 
Леонід 

Юхимович 

174 322 500,00 

8. Громадська організація 
«Всеукраїнська спілка учасників 
бойових дій в АТО «Побратими 
України» 

Хмарук          
Юрій 

Степанович 

120 15 000,00 

9. Кременчуцька спілка ветеранів 
війни в Афганістані 

Маренич 
Віктор 

Андрійович 

537 170 000,00 

10. Громадська організація «Спілка 
воїнів-інтернаціоналістів та 
інвалідів» 

Карманов 
Олександр 

Миколайович 

120 30 000,00 

11. Громадська організація 
«Козацька чайка» 

Великохацький 
Ігор 

Миколайович 

30 17 000,00 

2. Фінансова підтримка громадських та волонтерських об’єднань для 
здійснення волонтерської діяльності в зоні АТО. 
Цільова група: громадські та волонтерські організації. 
Строк виконання: 2017 рік. 
Головний розпорядник коштів: департамент соціального захисту населення 
та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області. 
Відповідальні виконавці: громадські та волонтерські об’єднання, які мають 
статус міських та здійснюють волонтерську діяльність, перебуваючи 
безпосередньо в районі проведення АТО у період її проведення. 
Мета: фінансова підтримка здійснення волонтерської діяльності в зоні АТО 
громадських та волонтерських об’єднань. 
Стислий опис реалізації: кошти міського бюджету використовуються 
громадськими та волонтерськими об’єднаннями для здійснення волонтерської 
діяльності перебуваючи безпосередньо в районі проведення АТО у період її 
проведення, а саме для придбання паливно-мастильних матеріалів для поїздок в 
зону АТО, придбання автозапчастин та поточний і капітальний ремонт 
волонтерських транспортних засобів. 
Очікувані результати (якісні і кількісні показники): налагодження 
сприятливих умов для волонтерського руху допомоги в зоні АТО, полегшення 
навантаження на волонтерські організації, які надають допомогу в АТО. 
 

Необхідне 
фінансування,  

грн. Статті витрат  

2017 

№ 
з/п 

Загальне фінансування 155 000,00 



  Орієнтовна вартість, грн.  
1. Закупівля паливно-мастильних 

матеріалів 
22,44 грн./1 літр дизпалива 
× 150 літрів/одна поїздка × 

2 поїздки в місяць × 6 
місяців 

40 392,00 

 

2. Закупівля автозапчастин, капітальний 
та поточний ремонт волонтерських 
транспортних засобів 

114 608,00 114 608,00 

 
Зведений кошторис Міської комплексної програми соціальної підтримки учасників 

антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей загиблих учасників 
антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб та фінансової підтримки 

громадських і волонтерських об’єднань на 2017 рік 
 

№ 
п/п Основні напрямки та заходи виконання Програми Сума, 

тис. грн. 

Головний 
розпорядник 

коштів 
Соціальна підтримка та соціальний захист учасників АТО, членів їх сімей, членів сімей 

загиблих учасників АТО та внутрішньо переміщених осіб 
1. Матеріальна допомога, в тому числі: 

 
- одноразова матеріальна допомога демобілізованим 
військовослужбовцям, які приймали участь в 
антитерористичній операції, та особам, які у складі 
добровольчих батальйонів приймали участь в 
антитерористичній операції, інвалідам війни із числа 
учасників антитерористичної операції; 
 
- одноразова матеріальна допомога постраждалим 
учасникам антитерористичної операції; 
 
- одноразова матеріальна допомога в розмірі 100,00 
тис. грн. сім'ям загиблих учасників антитерористичної 
операції, які не отримали матеріальну допомогу в 
розмірі 100,00 тис. грн. за рахунок вільного залишку 
бюджетних коштів в 2014, 2015 роках. 

3 480,00 
 

1800,00 
 
 
 
 
 
 

380,00 
 
 
 

1300,00 
 
 
 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

2. Торгівельне обслуговування продуктовими наборами 
членів сімей загиблих (померлих) учасників 
антитерористичної операції та членів сімей загиблих в 
Афганістані. 

24,190 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

3. Пільга в розмірі 50-відсотків на оплату житлово-
комунальних послуг сім’ям загиблих учасників 
антитерористичної операції. 

364,80 
 
 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

4. Навчання учасників бойових дій, які брали участь в 
антитерористичній операції, в вищих навчальних 
закладах м. Кременчука. 

31,485 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 



 
 

населення та 
питань АТО 

5. Соціально-психологічна реабілітація учасників 
антитерористичної операції, членів їх сімей, членів 
сімей загиблих учасників АТО та внутрішньо 
переміщених осіб. 

250,00 
 
 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

6. Надання послуг перукаря, швачки, взуттьовика в 
територіальних центрах міста учасникам 
антитерористичної операції, членам їх сімей, членам 
сімей загиблих учасників антитерористичної операції 
та внутрішньо переміщеним особам. 

59,573 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

7. Пільгове харчування вихованців дошкільних 
навчальних закладів батьки яких, або особи, що їх 
замінюють, є учасниками бойових дій або загинули в 
зоні проведення антитерористичної операції, 
забезпеченні ї проведення. 

538,289 
 
 
 
 

Департамент 
освіти 

8. Пільгове харчування учнів загальноосвітніх 
навчальних закладів батьки яких, або особи, що їх 
замінюють, є учасниками бойових дій або загинули в 
зоні проведення анти терористичної операції, 
забезпеченні її проведення. 

908,356 
 
 
 
 

Департамент 
освіти 

9. Додаткове фінансування на лікування в стаціонарних 
відділеннях міських лікарень учасників 
антитерористичної операції та членів їх сімей (на 
період перебування годувальника в зоні АТО). 

250,00 
 
 
 

Управління 
охорони здоров’я 

10. Безкоштовне зубопротезування учасників 
антитерористичної операції. 

100,00 Управління 
охорони здоров’я 

11. Проведення поховання загиблих (померлих) осіб, які 
захищали незалежність, суверенітет та територіальну 
цілісність України і брали участь в антитерористичній 
операції, забезпеченні її проведення, перебуваючи 
безпосередньо в районах проведення 
антитерористичної операції. 

141,600 
 
 
 
 
 

Управління 
житлово-
комунального 
господарства 

12. Організація відпочинку (з наданням оздоровчих 
послуг) демобілізованих військовослужбовців, які 
проходили військову службу в районах проведення 
антитерористичної операції і були демобілізовані у 
2016-2017 роках, та осіб, які у складі добровольчих 
батальйонів брали участь в антитерористичній 
операції, а також членів їх сімей (дружини (чоловіка), 
неповнолітніх дітей). 

185,295 Управління у 
справах сім’ї, 
дітей та молоді  

13. Виділення коштів на придбання житла члену сім’ї 
загиблого (померлого) учасника АТО» 

470,000 Виконавчий 
комітет 
Кременчуцької 
міської ради 

Фінансова підтримка діяльності громадських організацій учасників АТО, 
волонтерських організацій та громадських об’єднань внутрішньо переміщених осіб 

14. Фінансова підтримка діяльності громадських 
об’єднань учасників АТО, волонтерських об’єднань та 
громадських об’єднань внутрішньо переміщених осіб. 

1 001,5 Департамент 
соціального 
захисту 



населення та 
питань АТО 

15. Фінансова підтримка громадських та волонтерських 
об’єднань для здійснення волонтерської діяльності в 
зоні АТО. 
 

155,00 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

16. Співфінансова підтримка громадських організацій для 
реабілітації та адаптації учасників АТО та членів їх 
сімей. 

50,000 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

Допомога постраждалому населенню під час бойових дій 

17. Допомога постраждалому населенню під час бойових 
дій в місті Авдіївка Донецької області. 

118,00 Виконавчий 
комітет 
Кременчуцької 
міської ради 
Полтавської 
області, 
департамент 
соціального 
захисту населення 
та питань АТО 
виконавчого 
комітету 
Кременчуцької 
міської ради 
Полтавської 
області, 
управління 
охорони здоров’я 
виконавчого 
комітету 
Кременчуцької 
міської ради 
Полтавської 
області, 
управління з 
питань 
надзвичайних 
ситуацій та 
цивільного захисту 
населення 
виконавчого 
комітету 
Кременчуцької 
міської ради. 

 Всього по Програмі 8 128,088  

…». 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
43. СЛУХАЛИ: Про затвердження міської Програми зайнятості населення на  
                            2018 – 2022 роки. 
                           Доповідає: Доценко М.М. – в.о.  директора департаменту  
                                                                           соціального захисту населення та  
                                                                           питань АТО 
                          Співдоповідач: Калашник В.В.- директор Кременчуцького  
                                                                                 міськрайонного центру  
                                                                                 зайнятості 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.2017) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про затвердження міської Програми зайнятості населення на 2018 – 
2022 роки» групою депутатів (Плескун О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було 
запропоновано: 

- питання винести на розгляд сесії за умови внесення в п.9 програми  
джерела фінансування та відповідних сум фінансування для виконання 
зазначених заходів…» 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

Озвучив технічну правку: 



«Департамент соціального захисту населення та питань АТО виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області пропонує внести 
технічну правку до проекту рішення міської ради «Про затвердження міської 
програми зайнятості населення на 2018 -2022 роки», а саме:   

- Пропонується до Програми зайнятості населення на 2018 - 2022 
роки додати новий захід пункт 30 в розділ 9 наступної редакції: 

 
30. Забезпечити кошти в 
міському бюджеті для 
залучення на громадські 
роботи в установах, 
організаціях та на 
підприємствах 
комунальної форми 
власності з метою надання 
додаткової соціальної 
підтримки та забезпечення 
тимчасової зайнятості 
безробітних громадян та 
осіб, які шукають роботу. 

Фінансове 
управління 

виконавчого 
комітету 

Кременчуцької 
міської ради 
Полтавської 

області 

Протягом 
2018 - 2022 

років 

Місцевий бюджет - 
8250,00 тис.грн.: 

  
2018 рік 

1650,00 тис.грн 
440 безробітних 

 
2019 рік 

1650,00 тис.грн 
317 безробітних 

 
2020 рік 

1650,00 тис.грн 
275 безробітних 

 
2021 рік 

1650,00 тис.грн 
266 безробітних 

 
2022рік 

1650,00 тис.грн 
 235 безробітних 

 
  2. На підставі внесених змін, Пункт 8 Паспорта Програми зайнятості 
населення м. Кременчука на 2018 – 2022 роки викласти у такій редакції:   

«8. Прогнозні обсяги та джерела фінансування: міський бюджет 8 250,00  
тис. грн. (фінансування організації громадських робіт буде визначатись після 
затвердження бюджету міста Кременчука на відповідний рік)…». 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(технічна правка підтримана) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
 
44. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми енергозбереження та  
                            енергоефективності міста Кременчука на 2018-2020 роки. 
                            Доповідач: Андрієвська Т.Д. – начальник  відділу  
                                                                                енергоменеджменту  та  
                                                                                енергетики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.2017) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про затвердження Програми енергозбереження та 
енергоефективності міста Кременчука на 2018-2020 роки» групою депутатів 
(Плескун О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було запропоновано: 
-  питання винести на розгляд сесії за умови зазначення у додатку № 1 до 
програми залучених коштів ЄБРР у якості джерел фінансування та надання до 
сесії додатку № 1 в новій редакції із зазначенням відомостей, які не увійшли до 
першої редакції…». 
 

Голосували:  «за» - 20 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив пропозицію щодо повернення до голосування по пропозицію 
постійної депутатської коімісї. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(процедурно пропозиція приймається) 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Відділ енергоменеджменту та енергетики Кременчуцької міської ради 

Полтавської області, враховуючи пропозиції депутатів, пропонує до проекту 
рішення «Про затвердження Програми енергозбереження та 
енергоефективності міста Кременчука на 2018-2020 роки»: 

1. В розділі «Паспорт Програми енергозбереження та енергоефективності 
міста Кременчука на 2018-2020 роки» пункт 8 викласти в наступній редакції: 

8. Прогнозні обсяги та джерела фінансування: 
У тому числі за роками 

Джерела фінансування 
Обсяг 

фінансування 
(млн.грн.) 2018 2019 2020 

Місцевий бюджет 140,672 10,576 65,149 64,947 
Власні кошти підприємств 0,306 0,141 0,077 0,087 
Інші, залучені відповідно до 
законодавства кошти 199,653 0,192 99,713 99,748 

Всього 340,631 10,909 164,939 164,783 
 
2. В розділі 8 абзац 4, рисунок 8.1, таблицю 8.1 викласти в наступній 

редакції: 
Обсяг фінансування Програми становить 340,631 млн. грн., у тому числі 

140,888 млн. грн. – за рахунок місцевого бюджету, 0,306 млн. грн. – за рахунок 
коштів підприємств та організацій., 199,439 млн. грн. – за рахунок інших 
джерел, рис. 8.1., розподіл фінансування за роками відображено в таблиці 8.1. 

140,672

0,306

199,653
Місцевий бюджет

Власні кошти підприємств

Інші, залучені відпов ідно до
законодавства кошти

 
Рис. 8.1. Графік розподілу джерел фінансування Програми (млн. грн.)  

 
Таблиця 8.1 

Розподіл джерел фінансування Програми енергозбереження та 
енергоефективності міста Кременчука на 2018 – 2020 роки за роками 

 
Джерела Обсяги У тому числі за роками (млн.грн.) 



фінансування фінансування 
(млн.грн.) 2018 2019 2020 

Місцевий 
бюджет 140,672 10,576 65,149 64,947 

Власні кошти 
підприємств 0,306 0,141 0,077 0,087 

Інші залучені 
кошти 199,653 0,192 99,713 99,748 

Всього по місту 340,631 10,909 164,939 164,783 

 
3.В розділі 8 абзац 5, рисунок 8.2, таблицю 8.2 викласти в наступній 

редакції: 
Усі видатки, 340,631 млн. грн., будуть розподілені за такими категоріями: 

бюджетна сфера – 330,612 млн. грн., комунальна галузь – 2,819 млн. грн., 
житловий фонд міста – 7,2 млн. грн., розподіл фінансування за роками 
відображено в таблиці 8.2. 

330,612

7,2002,819

Бюджетна сфера

Комунальна галузь

Ж итловий фонд міста

 
Рис. 8.2. Графік розподілу фінансування Програми за категоріями (млн. грн.)  

Таблиця 8.2 
Розподіл фінансування Програми енергозбереження та 

енергоефективності міста Кременчука на 2018 – 2020 роки за роками та 
категоріями 

 
У тому числі за роками (млн.грн.) Сфери 

фінансування 

Обсяги 
фінансування 

(млн.грн.) 2018 2019 2020 

Бюджетна сфера 330,612 110,520 109,842 110,250 
Комунальна 

галузь 2,819 1,486 0,666 0,666 

Житловий фонд 
міста 7,200 2,400 2,400 2,400 

Всього по місту 340,631 114,407 112,909 113,316 
 

4. Додаток 1 викласти в новій редакції (додається)…» 
 

(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 



Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(технічна правка приймається) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Зазначила, що до технічних правок повинні надаватися пояснювальні 
записки. Запитала, які саме заходи будуть від цієї програми. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав відповідь на запитання депутата міської ради. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
45. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми діяльності та розвитку  
                            комунального підприємства «Благоустрій Кременчука» на  

        2018 рік. 
                            Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
                            Співдоповідач: Василенко В.В. – директор КП «Благоустрій  
                                                                                    Кременчука» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
46. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 30 вересня 2015 року «Про  
                           затвердження міської Програми «Охорона тваринного світу та  
                           регулювання чисельності безпритульних тварин в  

       м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 
                          Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 



                          Співдоповідач: Рєзніков С.В. – директор КП «Спецсервіс- 
                                                                                 Кременчук» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.2017) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 30 вересня 2015 року «Про затвердження міської 
Програми «Охорона тваринного світу та регулювання чисельності 
безпритульних тварин в м. Кременчуці на 2016-2020 роки»» групою депутатів 
(Плескун О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було запропоновано: 

- питання винести на розгляд сесії за умови надання роз’яснень обсягів 
фінансування по пунктах 3, 4 додатку № 2 проекту рішення….». 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 

Поставив питання на голосування за основу і в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
47. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017  
                            року «Про затвердження Програми фінансової підтримки  
                            комунальних підприємств м. Кременчука на 2017 рік». 
                            Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 Озвучив технічну правку: 



«…Управління житлово-комунального господарства виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення міської ради «Про внесення змін до рішення міської ради від 
31 січня 2017 року «Про затвердження Програми фінансової підтримки 
комунальних підприємств м. Кременчука на 2017 рік», а саме:  

- Паспорт Програми та додаток до Програми викласти в новій редакції 
(додаються). 

 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії)  

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
48. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 29.11.2016 «Про затвердження міської  
                            Програми по видаленню аварійних, сухостійних та фаутних   
                            дерев, а також кронування дерев, що досягли вікової межі на  
                            2017-2020 роки в місті Кременчуці». 
                            Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
49.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  

       01 квітня 2016 року «Про внесення змін до рішення  
       Кременчуцької міської ради від 26 березня 2013 року «Про  
       затвердження Міської програми влаштування нових дитячих   
       ігрових майданчиків на 2013 – 2018 роки». 

                           Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
50. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми утримання та поточного ремонту  
                            вулично-шляхової мережі та внутрішньоквартальних проходів  
                            та проїздів м. Кременчука на 2018 рік. 
                           Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
51. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми утримання міських кладовищ  
                            м. Кременчука та об’єктів благоустрою, розташованих на   
                            кладовищах, на 2018 рік. 
                            Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
                            Співдоповідач: Прихнич О.М. – директор КП «СКРП» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
52. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми санітарного очищення міста  
                           Кременчука на 2018 рік. 
                           Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 



53. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми утримання та ремонту мереж  
                            зовнішнього освітлення вулиць та засобів регулювання  
                            дорожнього руху (світлофорних об’єктів) м. Кременчука на  
                            2018 рік. 
                            Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
                            Співдоповідач: Антіпов О.В. – директор КП «Міськсвітло» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
54. СЛУХАЛИ: Про скасування рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 27 вересня 2016 року «Про надання  
                            згоди на передачу житлового будинку № 27 по вул. Героїв  
                            України з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс о 
                            об’єднання співвласників багатоквартирного будинку «ЛЮКС  
                             27». 
                            Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
13.30 год.  
 

Голосували: «за» - 26 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 

«не голосувало» - 6 
(процедурно рішення прийнято) 

 

Оголошено перерву до 17.15 год.  
 

(Після перерви) 



Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 
сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 25 депутатів. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запросив депутатів займати місця в залі. Зареєструвалось 25 депутатів. 
Після реєстрації депутати заходили та виходили із зали. 
 
55. СЛУХАЛИ:  Про припинення права користування земельними ділянками. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних   
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 20 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання про повернення до голосування. 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Вдруге поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
«не голосувало» - 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 



«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступний пункт: 
 

5. Припинити товариству з обмеженою відповідальністю «МіС» право 
користування земельною ділянкою площею 1581 кв.м (кадастровий 
№ 5310436500:08:006:0080), для експлуатації та обслуговування кафе «Афіни» 
по вул. Велика набережна, 28, та розірвати договір оренди землі, 
зареєстрований 28.10.2016 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 17243720, підстава внесення запису індексний № 32187745 від 03.11.2016) за 
взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкта нерухомого майна 
…». 

 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
56. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення проектів  

землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам 
в м. Кременчуці. 

                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних   
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці» виклавши 
назву в наступній редакції «Про надання чи відмову в наданні дозволу на 
розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
громадянам в м. Кременчуці» та включити наступні підпункти з наступною 
зміною нумерації: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 

1.13. Удовицькому Олексію Валерійовичу орієнтовною площею 0,0595 
га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Антона Кирилова, 5, як учаснику бойових 
дій антитерористичної операції… 

 
1.14. Отто Марині Анатоліївні орієнтовною площею 0,0599 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Олександра Поросюка, 6, як учаснику 
бойових дій антитерористичної операції… 

 
1.15. Нестеренку Сергію Петровичу орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Вашури, 21, як учаснику бойових 
дій антитерористичної операції… 

 
1.16. Маньку Богдану Ігоревичу орієнтовною площею 0,0595 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Сергія Щербака, 23, як учаснику бойових 
дій антитерористичної операції… 

 
1.17. Михайленку Віталію Анатолійовичу орієнтовною площею 0,0600 

га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Олега Кукси, 41, як учаснику бойових дій 
антитерористичної операції… 

 
1.18. Мовчан Валентині Вікторівні орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 13, як матері 
загиблого учасника бойових дій антитерористичної операції Мовчана Дмитра 
Васильовича… 

 
1.19. Бондаренку Євгенію Володимировичу орієнтовною площею 

0,0612 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 



будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Антона Кирилова, 20/19, як 
учаснику бойових дій антитерористичної операції… 

 
2. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок зі зміною цільового призначення у власність для 
будівництва індивідуальних гаражів: 

2.5. Бормишеву Олегу Олексійовичу орієнтовною площею 0,0037 га по 
вул. Володимира Великого, 86, ГК-133… 

 
3. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність громадянам: 
3.1. Попову Анатолію Віталійовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Кооперативній, 121… 

 
3.2. Ткаченку Володимиру Володимировичу орієнтовною площею 

0,0045 га для будівництва індивідуального гаража по вул. Вадима Пугачова… 
 
5. Відмовити в наданні дозволу на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність громадянам: 
5.1. Івакіну Валерію Олександровичу орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Олега Кукси, 22, як учаснику бойових дій 
антитерористичної операції 

 
5.2. Дяченку Руслану Васильовичу орієнтовною площею 0,0614 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Сергія Щербака, 57, як учаснику бойових 
дій антитерористичної операції… 

 
5.3. Антоновій Ніні Андріївні (ідентифікаційний номер 1103707722) 

орієнтовною площею 0,1000 га для будівництва і обслуговування жилого 
будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по пров. 
Зеленому, 3/17…». 

 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
57. СЛУХАЛИ:  Про відмову в наданні дозволу на розроблення проектів  
                               землеустрою щодо відведення земельної ділянки  
                               громадянину в м. Кременчуці. 
                               Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  
                                                                             земельних ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 

Зазначив, що гр. Чорний О.В. є першою людиною в автогаражному 
кооперативі «Синтез», хто намагається узаконити право власності на гараж.  
Зауважив, що на сьогоднішній день процедура узаконення не можлива, так як 
цільове використання земельної ділянки є іншим.  
 
Чорний О.В. – мешканець м. Кременчука 
 
 Зазначив, що хоче оформити належним чином документи на гараж. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила, що проект землеустрою не може бути погоджений, так як 
повинні бути внесені  відповідні зміни до Генерального плану міста. 
 
Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітектури 
 
 Зауважила, що управління містобудування та архітектури отримало 
рекомендацію від профільної постійної депутатської комісії щодо внесення 
змін до Генерального плану міста. Наголосила, що внесення змін до 
Генерального плану міста заплановане на 2020 рік. Для позапланового внесення 
змін до Генерального плану міста питання повинно відноситись до соціально – 
необхідних.  
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що уже зібралась достатня кількість соціально – необхідних 
питань, які потребують внесення до Генерального плану міста. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
  



Підкреслив, що Генеральний план міста змінюється один раз на п’ять 
років. Наголосив, що для вирішення питання по суті є два шляхи: перший – 
внесення змін в детальний план території, який є частиною документів для 
врахування  в Генеральному плані місті, або зонінг. Зауважив, що і перший, і 
другий варіанти належать до повноважень органів місцевого самоврядування.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 

Зазначила, що потрібно провести детальний аналіз усіх гаражних 
кооперативів міста. Попросила відпрацювати механізм можливого відстрочення 
накладення адміністративного стягнення на членів гаражного кооперативу 
«Синтез»  до вирішення питання по суті. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували: «за» - 5 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 25 

(поіменне голосування) 
 

58. СЛУХАЛИ:    Про надання дозволу на розроблення технічних  
документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам в м. Кременчуці. 

                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                            ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
59. СЛУХАЛИ:    Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в  

м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                             ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 



Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, чи може гр.Косенко В.В. замовити в ПАТ «Полтаваобленерго» 
проект винесення ЛЕП 10 кВ за межі території, яка передбачена для 
будівництва індивідуальних гаражів. А якщо формально людина не виконає ці 
вимоги? (запитання до Кравченка Д.В.) 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила, що це обмеження на ділянку і воно є обов’язковим. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

  
Запропонував змінити формулювання в подальшому, а зараз голосувати 

як є. 
Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення «Про 

передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці» 
включити додатково наступні пункти: 

 
25... Передати Бараненко Ользі Миколаївні за умови виконання п.25.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0862) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-16… 

 
26... Передати Кулебі Андрію Анатолійовичу, за умови виконання 

п.26.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0863) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-83… 

 
27... Передати Ткаченко Олександрі Сергіївні, за умови виконання 

п.27.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0860) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-88… 

 
28... Передати Батраку Богдану Олексійовичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:001:0881) площею 702 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Павлова, 63-А… 

 



29... Передати Мірошнику Олегу Михайловичу, за умови виконання п. 
29.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0358) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-21… 

 
30... Передати Іщенку Євгену Васильовичу, за умови виконання п. 30.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0369) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-46… 

 
31... Передати Вариленко Наталії Валеріївні, за умови виконання п. 

31.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0366) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-48… 

 
32... Передати Москаленку Валерію Олексійовичу, за умови виконання 

п. 32.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0362) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-54… 

 
33... Передати Кравченко Людмилі Анатоліївні, за умови виконання п. 

33.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0363) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-32… 

 
34... Передати Спартесному Віталію Леонідовичу, за умови виконання 

п. 34.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0373) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-51… 

 
35... Передати Клену Миколі Івановичу, за умови виконання п. 35.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0364) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-30… 

 
36... Передати Чирві Віталію Олеговичу, за умови виконання п. 36.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0361) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-96… 

 
37... Передати Миколаєнко Катерині Андріївні, за умови виконання п. 

37.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0357) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-3… 

 



38... Передати Каратнюку Івану Івановичу у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:07:003:0858) площею 319 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Європейській, 8/79... 

 
39... Передати Іщенку Микиті Євгеновичу за умови виконання п. 39.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0370) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-36… 

 
40... Передати Нестеренку Євгенію Мирославовичу, за умови 

виконання п. 40.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 
номер 5310436100:03:003:0368) площею 30 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, 
ГК-2… 

 
41... Передати Степаненку Дмитру Валерійовичу, за умови виконання 

п. 41.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0365) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-33… 

 
42... Передати Жданову В’ячеславу Валерійовичу, за умови виконання 

п. 42.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0371) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-44… 

 
43... Передати Разумову Дмитру Юрійовичу, за умови виконання п. 

43.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0367) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-11… 

 
44... Передати Борщенко Валентині Іванівні, за умови виконання п. 

44.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0359) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-71… 

 
45... Передати Шаповаловій Анні Миколаївні, за умови виконання п. 

45.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0360) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-89… 

 
46... Передати Пелявіній Наталії Олексіївні та Зубович Ользі 

Олексіївні у спільну сумісну власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436500:13:002:0601) площею 1000 кв.м для будівництва і обслуговування 



жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по вул. Гайдамацькій, 72… 

 
47... Передати Курінному Олексію Івановичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436100:06:001:1074) площею 523 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Весняній, 8… 

 
48... Передати Дьяченку Дмитру Олександровичу, за умови виконання 

п. 48.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0843) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-147… 

 
49... Передати Лопатникову Олексію Вадимовичу, за умови виконання 

п.49.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0846) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-152… 

 
50... Передати Дьяченко Валентині Іванівні, за умови виконання п.50.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0842) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-145… 

 
51... Передати Павлову Володимиру Михайловичу, за умови виконання 

п.51.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0848) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-146… 

 
52... Передати Лубенцю Євгену Миколайовичу, за умови виконання 

п.52.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0845) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-45… 

 
53... Передати Дьяченку Роману Олександровичу, за умови виконання 

п.53.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0844) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-144… 

 
54... Передати Ословському Валерію Олександровичу, за умови 

виконання п.54.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 
номер 5310436100:02:003:0847) площею 52 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-151… 

 
55... Передати Золотоусту Віктору Петровичу, за умови виконання 

п.55.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 



5310436100:02:003:0871) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-81… 

 
56... Передати Кушніренку Олегу Олександровичу, за умови виконання 

п.56.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0856) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-84… 

 
57... Передати Томурко Інні Вікторівні, за умови виконання п.57.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0865) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-87… 

 
58... Передати Стеценку Миколі Андрійовичу, за умови виконання 

п.58.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0873) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-150… 

 
59... Передати Дідковському Віктору Івановичу за умови виконання 

п.59.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0858) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-78… 

 
60... Передати Цимбалістовій Олені Абдурахимівні у власність 

земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:002:0763) площею 782 
кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. 
Новокагамлицькій, 27… 

 
61... Передати Корепанову Юрію Олексійовичу та Корепановій Тамарі 

Іванівні у спільну сумісну власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436500:09:001:0495) площею 642 кв.м для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по вул. Зінаїди Тулуб, 22… 

 
62... Передати Даниленкову Олексію Ігоровичу, за умови виконання 

п.61.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0874) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-102… 

 
63... Передати Білоусовій Валентині Миколаївні, за умови виконання 

п.63.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0882) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-89… 

 



64... Передати Дятькову Андрію Миколайовичу, за умови виконання 
п.64.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0875) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-139… 

 
65... Передати Плахотнику Івану Івановичу, за умови виконання п.65.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0887) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-43… 

 
66... Передати Устименку Валентину Миколайовичу, за умови 

виконання п.66.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 
номер 5310436100:02:003:0885) площею 52 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-64… 

 
67... Передати Гуменюку Андрію Володимировичу, за умови виконання 

п.67.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0859) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-98… 

 
68... Передати Гирману Сергію Олександровичу, за умови виконання 

п.68.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0869) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-10… 

 
69... Передати Сиротенку Сергію Володимировичу, за умови виконання 

п.69.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0880) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-57… 

 
70... Передати Христичу Віктору Михайловичу, за умови виконання 

п.70.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0878) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-74… 

 
71... Передати Мірошнику Віктору Вікторовичу, за умови виконання 

п.71.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0879) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-75… 

 
72... Передати Піддубній Тетяні Федорівні у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436500:09:003:0985) площею 513 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Південному, 13. 

 



73... Передати Омельченку Олександру Васильовичу у власність 
земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:001:0882) площею 383 
кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Павлова, 
63… 

 
74... Передати Овчаренку Олегу Анатолійовичу, за умови виконання 

п.74.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0877) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-11… 

 
75... Передати Кмець Тамарі Тимофіївні у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436100:06:001:1069) площею 547 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Пирогова, 15…». 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Пропонував міському голові надати протокольне доручення 
відпрацювати всі ці гаражі, щоб можна було прийняти якесь одне рішення 
щодо скасування цього пункту, спираючись на рішення виконавчого комітету, 
щоб люди не страждали.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що Безверха І.О. подумає надалі, як правильно формувати це 
рішення, а поки що прийняті рішення так і залишаються.  
(звернувся до Кравченка Д.В. з проханням прискорити процес винесення цієї 
ЛЕП). 
  



60. СЛУХАЛИ:  Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  
        оренду в м. Кременчуці. 

                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Цікавилась по п.12 доповнення до проекту рішення: чи є водовідведення 
в ПП «КОМПЛЕКС АФІНИ»? Зауважила, що обіцяної інформації до початку 
сесії не надано. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Надав пояснення щодо водопостачання та водовідведення на даній 
території. Запевнив про обіцянки власників виправити наявні недоліки до  
15 грудня 2017 року. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Зазначала, що питання «висить в повітрі» вже більше року. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці», а саме не включати пункти 7 – 9 щодо припинення 
права користування земельною ділянкою Закритому акціонерному товариству 
«Кременчуцьке управління механізації будівництва» та передачі в оренду 
земельних ділянок ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-Б» та ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-А», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-Г», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-Д», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 



«РЕНТБЕЙС-Ж», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-З», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-К», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-Л» у зв’язку з необхідністю доопрацювання.…». 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила, що це питання було технічно опрацьоване, а зараз пунктом 
сьомим припиняємо право користування, бо чекали на добровільну нотаріальну 
згоду і вона обов’язково повинна бути. З 2011 року це підприємство 
ліквідовується, і землевпорядки, які за дорученням діють, не надали цю згоду. 
Пропонувала доопрацювати, щоб не було порушень чинного законодавства. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 З’ясовував, навіщо раніше надавали дозвіл на поділ земельної ділянки та 
технічну документацію. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо заданого питання. Повідомила, що підприємство 
не ліквідоване, є ліквідатор, який повинен поставити печатку на папері, що він 
добровільно відмовляється від права користування земельною ділянкою. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Зауважив, що начальник управління земельних ресурсів протирічить сама 
собі. Повідомив, що є оформлена через суд мирова угода по розділу цієї 
території. На основі цього ми проголосували за надання згоди на виготовлення 
технічної документації. А зараз з ваших слів (до Безверхої І.О.) люди повинні 
це все узаконити. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Пояснила, що зараз надати згоду без припинення не можна – вони 
повинні відмовитись за законом (ст.142 Земельного кодексу України). 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Обурювався обігом розгляду даного питання. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 



Пояснила, що зазначене підприємство ліквідовується з 2011 року і всіма 
питання по стягненню податків займалась ОДПІ. Зазначила, що депутати 
можуть прийняти позитивне рішення, але добровільної згоди у справі немає. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Висловив свою думку з приводу того, що неправильно подавати такі 
правки в день сесії, не порадившись із членами комісії. Це питання 
обговорювалось на комісії – не було ніяких проблем, і вдень сесії чомусь 
з’являється протилежне рішення, це дуже дивно. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Роз’яснила, що за рекомендацією юридичного управління це рішення 
доцільно зняти на доопрацювання для того, щоб отримати згоду. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Зауважив, що є процедура розгляду і вони (юридичне управління) 
повинні були його розглянути ще 20 днів тому. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив свою точку зору щодо правильності дій начальника управління 
земельних ресурсів Безверха І.О. Пояснив, що всі припинення, користування 
прописані в кожній статті закону. Зазначив, що особисто неодноразово стикався 
з процедурою скасування земельних актів. Дійсно, це відбувається з 
нотаріальної згоди. Пояснив щодо доцільності включення цих питань в порядок 
денний сесії. Рекомендував міській раді зняти це питання на доопрацювання до 
вирішення питання надання нотаріальної згоди ліквідатором або іншою 
юридичною особою. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Висловив сподівання на підтримку пропозиції управління земельних 
ресурсів щодо зазначеного питання та рекомендував начальнику управління 
земельних ресурсів Безверхій І.О. подібні питання узгоджувати хоча б з 
головою та ключовими депутатами земельної комісії. 
 
 Перед голосуванням зазначеної технічної правки озвучив пропозицію 
розробника щодо включення додаткових пунктів: 



«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 
 

6. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«АТБ-ІНВЕСТ» в оренду строком на двадцять п’ять років земельну ділянку 
площею 1751 кв.м (кадастровий № 5310436100:02:003:0743) для експлуатації та 
обслуговування магазину продовольчих та непродовольчих товарів (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Воїнів-інтернаціоналістів, 3-А … 

 
7. Припинити Закритому акціонерному товариству «Кременчуцьке 

управління механізації будівництва» право постійного користування 
земельною ділянкою площею 22549 кв.м наданою для експлуатації і 
обслуговування будівель та споруд дільниці № 1 по тупику 7-му Хорольському, 
3/24 (Державний акт на право постійного користування землею зареєстровано в 
Книзі записів державних актів на право постійного користування землею за  
№ 369 від 09.11.1998) … 

 
8. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«РЕНТБЕЙС-Б» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 4429 кв.м (кадастровий № 5310436100:03:001:0165) для експлуатації та 
обслуговування будівлі майстерні (літера Б) (код КВЦПЗ J 11.03) по  
тупику 7-му Хорольському, 3/24 … 

 
9. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«РЕНТБЕЙС», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«РЕНТБЕЙС-А», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «РЕНТБЕЙС-Г», ТОВАРИСТВУ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «РЕНТБЕЙС-Д», ТОВАРИСТВУ 
З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «РЕНТБЕЙС-Ж», 
ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ  
«РЕНТБЕЙС-З», ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «РЕНТБЕЙС-К» та ТОВАРИСТВУ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «РЕНТБЕЙС-Л» в оренду строком 
на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 15022 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:03:001:0164) для експлуатації та обслуговування будівель та 
споруд (літери Е, И, М, М1, Н, О), будівлі АКБ (літера А), профілакторію 
(літера Г), адміністративної будівлі зі складом (літера Д), будівлі механічної 
майстерні (літера Ж), гаражу (літера З), будівлі складу вузлів (літера К) та кузні 
(літера Л) (код КВЦПЗ J 11.03) по тупику 7-му Хорольському, 3/24 … 

 
10. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКИЙ ЗАВОД БУДІВЕЛЬНОЇ 
ТЕХНІКИ» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 
18245 кв.м (кадастровий № 5310436100:01:002:0124) для експлуатації та 



обслуговування цілісного майнового комплексу (код КВЦПЗ J 11.02) по  
вул. Свіштовській, 9 … 

 
11. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКИЙ ЗАВОД БУДІВЕЛЬНОЇ 
ТЕХНІКИ» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 
2461 кв.м (кадастровий № 5310436100:01:002:0125) для експлуатації та 
обслуговування цілісного майнового комплексу (код КВЦПЗ J 11.02) по  
вул. Свіштовській, 9 … 

 
12. Передати ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «КОМПЛЕКС 

АФІНИ» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею  
1581 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:006:0080) для експлуатації та 
обслуговування кафе «Афіни» (код КВЦПЗ І 10.08) по вул. Велика  
набережна, 28 …». 

 
Голосували:  «за» - 7 

«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 19 

(пропозиція не приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Запропонував включити в проект рішення п.6, п.10, п.11, п.12 з 
наступною зміною нумерації. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію групи депутатів : 
«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.17) з питань бюджету, 

фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку денного «Про 
надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м.Кременчуці» групою депутатів (Плескун О.В., Уніч Г.А., Котляренко Л.Г.) 
було запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови виключення п.4 та п.5 проекту 
рішення». 
 



Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
  
 Надав пояснення щодо заборгованості по п.4 та по п.5 та порядку її 
погашення. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Повідомив, що було визначено термін оренди 1 рік, щоб далі можна було 
б стягувати заборгованість у судовому порядку. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Роз’яснила щодо внесення правки: у п.4 проекту замість слів «49 років» 
читати «1 рік». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив правку по п.4 проекту рішення: після слів «49 років» читати «в 
оренду строком на 1 рік». 
 

Голосували:         «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок і  

    змін, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування процедурне рішення щодо продовження роботи 
сесії до 20.00 год. 
 

Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(процедурно рішення прийнято) 
 



61. СЛУХАЛИ:    Про надання згоди на встановлення земельного сервітуту  
для розміщення тимчасового гаража громадянину пільгової 
категорії у м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо проекту рішення, відповіла на запитання 
депутатів. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(Міський голова Малецький В.О. повідомив про спілкування з ПАТ 

«Полтаваобленерго», про готовність внести зміни по квт.285 по гаражам та 
закласти більш прийнятне рішення, що здешевить проект, щоб виконати ці 
роботи). 
 
62. СЛУХАЛИ:    Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою  

щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці.  
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок в м. Кременчуці» включити додатково наступні підпункти 
з наступною зміною нумерації: 



3. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок на умовах оренди: 

3.1. Фізичній особі-підприємцю Мелешко Галині Володимирівні 
орієнтовною площею 0,0063 га для експлуатації та обслуговування окремого 
входу та прибудови до вбудованого адміністративного приміщення по вул. 
Європейській, 41 … 

 
3.2. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«АКВАЄРА ПЛЮС» орієнтовною площею 0,0284 га для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд по набережній Лейтенанта Дніпрова, 2 … 

 
3.3. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«АКВАЄРА ПЛЮС» орієнтовною площею 0,1255 га для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд по набережній Лейтенанта Дніпрова, 2 …». 
 

Голосували:         «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 
 «…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.17) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного «Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці» групою депутатів (Плескун 
О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови виключення п.3.1 проекту 
рішення». 
 Повідомив, що гр.Мелешко погасила борг, сплативши до міського 
бюджету суму в 10185 грн.  
 

(Депутат Плескун О.В. погодився зі словами міського голови, зняв 
пропозицію з голосування) 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Повідомив, що у зазначеному проекті рішення йдеться про надання 
дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в постійне користування Релігійній громаді Свято-Успенської 
української православної церкви Київського патріархату в м.Кременчуці, це – 



побудова собору на площі Перемоги. Запропонував разом обговорити це 
питання тому, що є особисто побоювання щодо того, що ця релігійна громада 
має фінансову спроможність збудувати зазначений собор. Зокрема, висловив 
побоювання проти того, що коли ми надамо землю в постійне користування, 
релігійна громада зробить посеред площі будівельний майданчик, розкопає 
його, і ми будемо десятки років мати посеред центральної площі міста 
незавершене будівництво (якщо воно буде будуватись). Зазначив, що тут мова 
йде не про патріотизм, а про раціональність і прагматизм. Просив настоятеля 
громади виступити з цього питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що до сесії всім було надано проект меморандуму, але він не 
затверджується рішенням ради, це є документ, як кажуть, понятійний. В ньому 
розписали, що міська рада буде робити, а що зі свого боку – релігійна громада. 
Зазначив, що в цей меморандум хочемо внести кілька ключових речей:  
1) до початку будь-яких робіт на площі Перемоги громада повинна розробити 
відповідно до державних будівельних норм і правил належним чином 
оформлений проект будівництва, який пройде всі стадії, всі експертизи, і 
матиме вигляд документу, по якому будівельники можуть працювати, матиме 
кошторисну частину. Відповідно, якщо в цій кошторисній частині буде, умовно 
кажучи, 100 гривень, то другий ключовий пункт, який хочемо внести в 
меморандум – це те, що релігійна громада має закумулювати кошти на рахунку 
або мати якийсь інший механізм (або банківську гарантію) на мінімум 60% від 
вартості будівництва для того, щоб почати будівництво собору. Після того, як 
це все буде досягнуто, я думаю, що ми всі будемо не проти, і всі ваші 
побоювання знімуться. Вважав, що так можна чинити і можна піти назустріч 
громаді і дати можливість зробити ці речі. Тим більше, що отець Володимир 
підтверджує спроможність і готовність громади рухатися таким напрямком. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Погодився зі сказаним міським головою, але вважав за доцільне виступ 
отця Володимира з трибуни перед громадою, щоб повторив сказані міським 
головою слова, і запевним, що він не почне будівництво і особливо земельні 
роботи до тих пір, поки дійсно у них не буде 60% від кошторисної вартості 
будівництва собору. Якщо він це зробить, то я повірю цій людині, і тоді зможу 
голосувати.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
(до Ульянова Р.А.) 
 
 Зазначив, що це, навіть, неетично так говорити. 
 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради  
    (додається). 

 
                   Голосували: «за» - 25 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення на запитання депутата Порицького М.М. по п.3.2 
«ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «АКВАЄРА 
ПЛЮС». 
 
63. СЛУХАЛИ:    Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
 «…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення 

«Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 
натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» 
включити додатково наступні підпункти: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.3. Круцю Валерію Володимировичу площею 264 кв.м для експлуатації 
та обслуговування нежитлового приміщення по пров. Івана Приходька, 1 … 



1.4. ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ІНСТИТУТ ПЕРЕДОВИХ 
ДОРОЖНЬО-БУДІВЕЛЬНИХ ТЕХНОЛОГІЙ» площею 3732 кв.м для 
експлуатації та обслуговування нежитлових приміщень по проїзду  
Галузевому, 18-А … 

 
1.5. Фізичній особі-підприємцю Яцині Світлані Афанасівні площею 

114 кв.м для експлуатації та обслуговування приміщення аптеки з прибудовою 
по вул. Шевченка, 24/43 …». 
 

Голосували:         «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію: 
 «…На засіданні постійної депутатської комісії (09.11.17) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного «Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» групою 
депутатів (Плескун О.В., Угніч Г.А., Котляренко Л.Г.) було запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови виключення п.1.2 та п.1.3 проекту 
рішення». 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Надав пояснення щодо правки від групи депутатів, на голосуванні не 
наполягав (зняв свою пропозицію). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради  

    (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
64. СЛУХАЛИ:    Про надання чи відмову в наданні згоди на поділ та  

об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо вул.Профспілкової. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
65. СЛУХАЛИ:    Про погодження технічних документацій із землеустрою  

щодо поділу та об’єднання земельних ділянок в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради  

    (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 15 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 12 

(не набрано необхідної кількості голосів) 
 

66. СЛУХАЛИ:    Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  
оренду громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 



Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці» включити додатково наступний пункт: 
 
 

2. … Передати Лучці Валентині Василівні та Манєкіній Лідії 
Василівні в оренду строком на п’ять років земельну ділянку площею 803 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:13:002:0600) для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по пров. Грузинському, 7/13 …». 

 
Голосували:         «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради  

    (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
67. СЛУХАЛИ:    Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 

Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
      ресурсів 

 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що депутат Яцина О.О. не буде голосувати по даному проекту 
рішення у зв’язку з наявністю конфлікту інтересів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

поновлення договорів оренди земельних ділянок» включити додатково 
наступні пункти: 

 
10. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 12.11.2017 

строком на п’ять років, з дати державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки, договір оренди землі, зареєстрований 12.11.2015 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 12096815, підстава внесення запису 
індексний № 26234970 від 18.11.2015), укладений між Кременчуцькою міською 
радою та фізичною особою-підприємцем Пилипенком Сергієм 
Андрійовичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебуває 
земельна ділянка площею 102 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:07:001:0707) для експлуатації та обслуговування окремого входу до 
приміщення промислового магазину з його реконструкцією та будівництвом 
прибудови (код КВЦПЗ В 03.07) по просп. Свободи, 110 … 

 
11. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 28.12.2017 строком на п’ять років з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 28.12.2015 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 12849125, підстава внесення запису індексний № 27682563 від 30.12.2015), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «СПРИНТ-КЛУБ», зі зміною умов, 
на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 4620 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:02:001:0186) для експлуатації та 
обслуговування автостоянки (код КВЦПЗ J 12.04) на розі вулиць Молодіжної та 
вул. Тараса Бульби … 

 
12. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 06.11.2014 

строком на п'ятнадцять років, з дати державної реєстрації права оренди 
земельної ділянки, договір оренди землі, зареєстрований 06.11.2013 (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 3382797, підстава внесення 
запису індексний № 7954330 від 14.11.2013), укладений між Кременчуцькою 
міською радою та фізичною особою-підприємцем Підгорою Олександром 
Івановичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала 
земельна ділянка площею 586 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:04:004:0477) для експлуатації та обслуговування будівлі 
павільйону-автосалону, що використовується як магазин (код КВЦПЗ В 03.07) 
по просп. Свободи, 172-В … 



13. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 16.09.2017 
строком на три роки, договір оренди землі, зареєстрований 16.09.2014 (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 7022712, підстава внесення 
запису індексний № 15846132 від 17.09.2014), з дати державної реєстрації права 
оренди земельної ділянки, укладений між Кременчуцькою міською радою та 
фізичною особою-підприємцем Порохнею Олександром Віталійовичем, на 
підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка площею 9066 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:09:001:0412) для реконструкції нежитлових 
приміщень під фізкультурно-спортивний комплекс з благоустроєм прилеглої 
території (код КВЦПЗ J 11.02) по вул. Чкалова, 6-Б …». 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

поновлення договорів оренди земельних ділянок» включити додатково 
наступні пункти: 

 
14. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 30.09.2016 

строком на три роки, з дати державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки договір оренди землі, зареєстрований 30.09.2014 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 7205311, підстава внесення запису 
індексний № 16218880 від 02.10.2014), укладений між Кременчуцькою міською 
радою та фізичною особою-підприємцем Гвоздецьким Романом 
Миколайовичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала 
земельна ділянка площею 6105 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:05:002:0173) для будівництва виробничо-технічної бази (код 
КВЦПЗ В 03.07) в районі автодороги до жилого масиву «Млинки-Лашки» … 

 
15. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 30.09.2016 

строком на три роки, з дати державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки, договір оренди землі, зареєстрований 30.09.2014 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 7202524, підстава внесення запису 
індексний № 16213443 від 02.10.2014), укладений між Кременчуцькою міською 
радою та ПРИВАТНИМ ПІДПРИЄМСТВОМ «МОНОЛІТБУДСЕРВІС», зі 
зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка 



площею 25080 кв.м (кадастровий номер 5310436100:05:002:0175) для 
розширення виробничо-технічної бази (код КВЦПЗ J 11.02) по вул. Василя 
Симоненка, 1-Е …». 
 
 Зазначив, що це – спірне питання і до нього є зауваження юридичного 
управління. 
 
Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
 
 Прокоментував зауваження та зазначив, що питання вже двічі виносились 
на розгляд сесії, не було набрано відповідної кількості голосів, а відтак з 
урахуванням ч.8 ст.69 Регламенту Кременчуцької міської ради воно не підлягає 
втретє винесенню автором на розгляд депутатів міької ради, більш того на 
даній земельній ділянці відсутні зареєстровані об’єкти нерухомого майна, а 
відтак враховуючи той факт, що ФО-П Гвоздецький втратив переважне право 
на продовження договору оренди землі, дане питання повинно розглядатися по 
процедурі земельних торгів, земельних аукціонів відповідно до ст.134 
Земельного кодексу України. На запитання депутата Порицького М.М. про 
наявність там нерухомого майна пояснив, що згідно з інформацією з реєстру 
речових прав на нерухоме майно об’єктів нерухомого майна або об’єктів 
незавершеного будівництва на цій земельній ділянці немає. 
(Депутат Порицький М.М. ставив питання з місця без мікрофону, 
Мирошніченко В.В. надавав відповіді).  
 

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Ставив питання щодо наявності земельної споруди на дальній земельній 
ділянці 
 
Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
 
 Проінформував, що перевіряє реєстр речових прав на нерухоме майно. 
Зазначив, що всі об’єкти незавершеного будівництва, нерухомого майна 
підлягають державній реєстрації, і право власності виникає з дня їх реєстрації. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 



 Цікавився, скільки об’єктів у місті Кременчуці пройшли державну 
реєстрацію. Проінформував про будівництво на Лашках зазначеним 
підприємцем на заболочених територіях. Зазначив, що жодного такого випадку 
щодо виселення з території в місті Кременчуці при наявності відповідних 
документів не було й не буде. Закликав депутатів підпримати пропозицію про 
надання права користуватися земельною ділянкою - хай сплачує до бюджету 
кошти та зобов’яжемо його в якийсь термін зареєструвати відповідне право на 
майно на цій земельній ділянці. 

(Міський голова Малецький В.О. запросив для консультації Ульянова Р.А.) 
 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Звернула увагу на те, що у нас всі зауваження юриста виконані під 
вказівку міського голови або його керівника народного депутата. Наголосила, 
що якщо є потреба зняти питання питання, то є обґрунтування для його зняття, 
якщо потрібно його «протягнути», то є обґрунтування для «притягнення», якщо 
законодавством неможливо зменшити орендну плату, так міський голова 
одноособово підписує додаткову угоду. Проінформувала про ситуацію по 
вул.Маслова, 29,  та інше.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію управління земельних ресурсів 
щодо включення п.14 та п.15. 
 

Голосували:         «за» - 7 
«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію групи депутатів: 
 «На засіданні постійної депутатської комісії з питань бюджету, фінансів, 
соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії 
Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку денного «Про поновлення 
договорів оренди земельних ділянок » групою депутатів (Плескун О.В., Угніч 
Г.А., Котляренко Л.Г.) було запропоновано:  
- питання винести на розгляд сесії за умови виключення п.12 та перевірки 
відповідності встановлення плати за землю в розмірі 3% в п.3 та п.4 проекту 
рішення». 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 



 Пояснив зміст правки. Зазначив, що з п.3 та п.4 розібрались, а по п.12 є 
наявний борг, інформації щодо зобов’язань про сплату боргу немає.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Сформулював пропозицію: в п.12 проекту рішення внести зміни, 
виклавши його в наступній редакції після слів «строком на 1 рік» і далі по 
тексту (змінюємо 15 років на 1 рік). 
 

Голосували:         «за» - 28 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 (До Волощенко О.Г.) Ставив питання щодо укладення додаткової угоди 
до договору оренди строком на 3 роки з дати реєстрації з малим приватним 
підприємством «Весна» (недобудова біля «Амстору» вже кілька десятків років). 
Цікавився, під який об’єкт надавались містобудівні умови. 
 
Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітектури 
 
 Проінформувала, що дозвіл надавався на реконструкцію зупинки 
громадського транспорту з об’єктом торгово-адміністративного призначення. 
Надала пояснення щодо здійснення будівництва. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Запропонував з голосу зняти це питання з розгляду для того, щоб 
заслухати на комісії представників цього підприємства і вивчити питання 
стосовно того, чи здатні вони фінансово закінчити це будівництво (це п.2 
проекту). 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з місця) 
  
 Зауважив на функціонуванні на зазначеній території двох торгових точок 
(р-н зупинки «Залізничний вокзал»). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Висловив своє обурення роботою двох точок громадського харчування в 
об’єкті, не введеному в експлуатацію. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з місця) 
 
 Адресував запитання власникові: зазначена зупинка громадського 
транспорту дуже важлива для нашого міста; переймався станом та порядком на 
зупинці, наголошував, що ця зупинка – це обличчя нашого міста. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Погодився з депутатом Бокованом М.В. щодо наведенням там 
архітектурою порядку.  
 Озвучив пропозицію депутата Ульянова Р.А., що надйшла до секретаріату 
міської ради: 
 «З проекту рішення питання № 54 виключити пункт 2». 
 

Голосували:         «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради  
                        (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
68. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішень органів місцевого  

самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«..Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
6. Внести зміни в пункт 11 рішення Кременчуцької міської ради від 

11.05.2017 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання в оренду ПУБЛІЧНОМУ 
АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ «УКРТЕЛЕКОМ» земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування нежитлових будівель та споруд по  
вул. Соборній, 17, 19, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 16.05.2018». 
 
7. Внести зміни в пункт 4 рішення Кременчуцької міської ради від 

31.01.2017 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання в оренду ПУБЛІЧНОМУ 
АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ «УКРНАФТА» земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування будівлі автозаправочної станції № 2 по  
вул. Велика набережна, 2-А у зв’язку з внесенням змін до відомостей 
Державного земельного кадастру, а саме: 

- замість слів «(Землі роздрібної торгівлі та комерційних послуг)» читати 
«(код КВЦПЗ В 03.07)» … 

 
8. Внести зміни в пункт 2 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 11.05.2017 року «Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  
м. Кременчуці» щодо зміни цільового призначення земельної ділянки та 
внесення змін до договору оренди землі, укладеного з товариством з 
обмеженою відповідальністю «Автобаза № 4» для експлуатації та 
обслуговування виробничих нежитлових будівель та будівлі профілакторію по 
вул. Ярмарковій, 11-А, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 16.05.2018». 
 
9. Внести зміни в підпункт 1.2 рішення Кременчуцької міської ради від 

26.05.2015 «Про надання та відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці», про 
надання дозволу ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ГОНОР» на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для зміни її цільового призначення, а саме у зв’язку з уточненням 
відомостей Державного земельного кадастру про земельну ділянку:  

- замість слів «із цільового призначення – для експлуатації та 
обслуговування кафе та адміністративних приміщень, на цільове призначення – 



для експлуатації та обслуговування фізкультурно-оздоровчого комплексу по 
вул. Леніна, 7-А» читати «із цільового призначення – для будівництва та 
обслуговування будівель торгівлі (код КВЦПЗ В 03.07) на цільове призначення 
– для будівництва та обслуговування об'єктів фізичної культури і спорту (код 
КВЦПЗ Е 07.02) для експлуатації та обслуговування фізкультурно-оздоровчого 
комплексу по вул. Соборній, 7-А»; 

- пункт 5 викласти в наступній редакції «Проекти землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок розробити в терміни, визначені Законом України 
«Про землеустрій», та подати на погодження у встановленому ст. 186 
Земельного кодексу України порядку». 
 

Голосували:         «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про внесення змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці», а саме у зв’язку з державною реєстрацією 
права оренди земельної ділянки товариством з обмеженою відповідальністю 
«Автобаза № 4» та у зв’язку з надходженням клопотання щодо зняття з 
розгляду заяви № 26/10-07/3842 від 02.10.2017 виключити пункт 8 відповідно 
змінивши наступну нумерацію». 

 
Голосували:         «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради  

    (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

69.СЛУХАЛИ:     Про затвердження Програми проведення експертної  
грошової оцінки земельних ділянок несільськогосподарського 
призначення, що підлягають продажу на 2018 рік. 



Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
      ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
70. СЛУХАЛИ:    Про затвердження Програми реалізації Основних напрямів  

земельної реформи на 2018 рік в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
 «…Управління земельних ресурсів за погодженням робочої групи з 
питання визначення порядку забезпечення земельними ділянками учасників 
бойових дій, в тому числі учасників антитерористичної операції, пропонує до 
проекту рішення «Про затвердження Програми реалізації Основних 
напрямів земельної реформи на 2018 рік в м. Кременчуці» включити 
наступний додатковий пункт з наступною зміною нумерації: 
 

2. Встановити, що вартість однієї послуги з розроблення проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки (у тому числі зі зміною 
цільового призначення) для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) учасникам бойових дій 
та членам сімей загиблих учасників бойових дій, із земель комунальної 
власності, за кошти міського бюджету становить 3600 грн.». 

 
Голосували:         «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
(пропозиція приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
71. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 13 жовтня 2017 року «Про внесення 
змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 02 березня 2017 року «Про виділення коштів за 
рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом на 
01.01.2017 року».  
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

начальник фінансового управління 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

72. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
міської  ради від 23.12.2015 «Про затвердження структури та 
граничної чисельності міської ради VII скликання».  
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

начальник фінансового управління    
Співдоповідачі: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

справах сім’ї, дітей та молоді 
                                       Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної  

культури і спорту 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Висловилась щодо загальної чисельності виконавчих органів виконавчого 
комітету за період з 2010 року по 2017 року, пропонувала припинити 
«роздувати» штати та зменшити навантаження на міський бюджет. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Зауважив, що після передачі у 2008 році повноваження досить широкі, 
зазначив на структурі ЦНАПу у декілька десятків працівників, адміністраціях, 
що фактично стали структурними підрозділами виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, та можливостях самостійно визначати внутрішню 
структуру, формувати та наповнювати її змістом і кадровим потенціалом. 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.:    зняти     з     розгляду  
ХХVІІ сесії питання № 59 порядку денного. 
 

Голосували:  «за» - 5 
«утрималось» - 0 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 24 

(пропозиція не приймається) 
 (поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 

 
73. СЛУХАЛИ:    Про затвердження положення про Центр соціально- 

психологічної реабілітації дітей Кременчуцької міської ради.  
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

справах сім’ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
 



74. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
Полтавської області VII скликання від 02.02.2016 «Про 
створення служб у справах дітей Автозаводської та 
Крюківської районних адміністрацій виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради та затвердження положень про 
них».  
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

справах сім'ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
75. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного 
захисту населення). 
Доповідач: Чудаков І.В.- начальник УПНС та ЦЗН 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 

 
 

(Міський голова Малецький В.О. висловив свою точку зору щодо наданої 
інформації Кременчуцьким антикорупційним центром) 

 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Повторно висловилась щодо загальної чисельності виконавчих органів 
виконавчого комітету. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



                   Голосували: «за» - 24 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
76. СЛУХАЛИ:    Про скасування рішення виконавчого комітету  

Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
10.10.2017 № 1093. 
Доповідач: Піддубна О.М. – депутат міської ради 

 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Повідомила про документи, що зараз розглядаються в суді, та про 
виграші тих справ, що були оприлюднені з порушенням. Запропонувала 
депутатам самостійно визначитись із скасуванням   рішення виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 10.10.2017 № 
1093. Ознайомила присутніх із порівняльним аналізом між КП «Теплоенерго» і 
КП «Кременчуцьке тролейбусне управління» (зачитано). Прохала підтримати 
проект рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію надання слова громадським 
активістам. 
 

Голосували:         «за» - 17 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
Кшевінський С.О. – учасник АТО 
 

 Висловив свою точку зору щодо необхідності зниження тарифів, закликав 
депутатів до свідомого вибору. 

Жоган Юрій -  громадський активіст м.Кременчука 
 
 Висловив свою думку, просив підтримати проект депутата Піддубної 
О.М. Продемонстрував приклад «совкового мислення». 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували: «за» - 13 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 13 
(поіменне голосування) 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутати Шибашов В.В. та Мельник С.В. письмово попросили зарахувати їх 
голоси «за», всього «за» - 15). 
 
77. СЛУХАЛИ:    Про затвердження акту приймання-передачі квартири № 61  

в будинку № 6 по пров.Поштовому у м.Кременчуці до 
комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука в особі Кременчуцької міської ради. 

   Доповідач: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту  
соціального захисту населення та 
питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
78. СЛУХАЛИ:    Про погодження Інвестиційної програми ПАТ  

«Полтаваобленерго» на 2017 рік. 
   Доповідач: Бутенко К.В. – в.о.начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
79. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення міської ради від 20 липня  

2017 року «Про внесення змін до рішення міської ради від 22 
грудня 2016 року «Про затвердження міської Програми 
антитерористичних заходів на 2017 рік». 

   Доповідач: Чудаков І.В. -  начальник управління з питань  
надзвичайних ситуацій та цивільного 
захисту населення  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

  
80. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішень міської ради. 
   Доповідач: Бутенко К.В. – в.о.начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
81. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  

міської ради Полтавської області від 13 жовтня 2017 рок «Про 
затвердження нової редакції «Про грами розвитку 
комунального госпрозрахункового житлово-експлуатаційного 
підприємства «Автозаводське» та забезпечення належного 
утримання майна комунальної власності, що знаходиться на 
балансі підприємства на 2017-2018 роки», затвердженої 
рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
29 листопада 2016 року 

   Доповідач: Бутенко К.В. – в.о.начальника УЖКГ 
   Співдоповідач: Кійло О.І. – директор  

        КГЖЕП «Автозаводське» 
(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
82. СЛУХАЛИ:    Про створення комунального підприємства «Кременчуцька  

Муніципальна Енергосервісна Компанія» Кременчуцької 
міської ради Полтавської області. 

   Доповідач: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу  
енергоменеджменту та енергетики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради, позафракційна 



 Звернула увагу присутніх на оприлюднення проекту рішення та 
порушення вимог Закону України «Про доступ до публічної інформації». 
Наголосила на відсутності сенсу створення комунального підприємства у складі 
трьох осіб, зазначила, що функції цього комунального підприємства 
дублюються комунальним підприємством «Кременчук Інвест». Зауважила, на 
скільки збільшилась кількість комунальних підприємств. Заявила, що подасть 
позов до суду щодо зазначеного питання.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Пояснив, що згідно з консультаціями з ЄБРР функції нового 
комунального підприємства не може здійснювати КП «Кременчук Інвест».  
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Радикальна  
(з місця)            партія Олега Ляшка» 
 
 Зазначила, що це рішення депутати повинні були прийняти ще рік тому, 
майже в березні. Зауважила, що про це повинні не тільки говорити, а вже й 
робити. Більш того, конкретне комунальне підприємство буде займатись цим 
чітко й  обґрунтовано. Це необхідний процес, крок у майбутнє. 

 
Курченко-Гай В.П.– депутат міської ради голова фракції політичної партії  
         «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Уточнив, що повинні були прийняти це рішення ще на початку 
каденції.Зазначив, що неодноразово  говорили про єдиний відповідальний 
центр. Висловив свою точку щодо реалізації зазначеного проекту. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловився щодо необхідності такого комунального підприємства в місті 
мінімум 3-4 роки тому. Закликав депутатів проявити свій патріотизм у 
створенні цього підприємства. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловив свою точку зору щодо створення такого комунального 
підприємства, можливостей його роботи, підтримав виступ депутата 
Порицького М.М. 
 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 
 Висловилась щодо свого попереднього виступу та майбутнього позову до 
суду. 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
83. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

від 07 вересня 2017 року «Про реорганізацію Кременчуцької 
першої міської лікарні ім.О.Т.Богаєвського шляхом 
перетворення» та рішення Кременчуцької міської ради від 07 
вересня 2017 року «Про реорганізацію 2-ої міської лікарні 
м.Кременчука шляхом перетворення». 
Доповідач: Петращук Д.О. – начальник управління охорони  

здоров’я 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
84. СЛУХАЛИ:    Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  

Полтавської  області до Прем’єр-міністра України  
Гройсмана В.Б. 
Доповідач: Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції  

      «Поруч» 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 
 Коротко систематизував у цифрах ситуацію з опаленням (фото на екрані) 
у платіжках мешканців. Наголосив на температурному коефіцієнті у 2016 році. 
Зазначив, що першочерговим завданням зараз є встановлення будинкових 
лічильників, це дасть людям самим економити свої кошти. Зауважив на 
методиці нарахування тарифу в опалювальних сезонах  2016 та 2017 років та 
необхідності звернення до ПАТ «Полтаваобленерго» щодо застосування 
відповідного погодного коефіцієнта. Пропонував звернутись до Прем’єр-
міністра України щодо дії постанови, яка б врегульовувала нарахування   
тарифів  з використанням середнього значення по будинках, обладнаних 
лічильниками. 
 
 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Пояснив вплив різниці температурних показників м.Кобеляк та 
м.Кременчука на формування тарифу. Зазначив про можливий перехід на 
метеодані міста Кременчука та необхідність обладнати всі будинки засобами 
обліку теплової енергії. Повідомив про 65%-ве обладнання будинків міста 
такими засобами. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
  
 Підтримав проект, наголосивши, що треба було прийняти таке рішення за 
2-3 місяці до опалювального сезону. Нагадав, що ще у 2016 році на засіданні 
комісії звертали на це увагу, півтора року ніхто нічого неробив. Було заявлено, 
що наша лабораторія сертифікована.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив, що необхідно було пройти процедуру сертифікації, це складна 
процедура. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 
 Підтримала депутата Роженка О.А., цікавилась результатом цього 
зверення та терміном його виконання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Висловив свою точку зору щодо вирішення цього питання. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Нагадав про свій проект рішення щодо встановлення лічильників за 
кошти місцевого бюджету. Висловив жаль щодо не підтримки  проекту рішення 
в той час. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця) 
 
 Висловився щодо припинення встановлення лічильників, зазначив, що 
влітку не поставлено жодного лічильника. Наголосив, що ці «напівміри» 
призведуть рано чи пізно до соціального вибуху. Закликав встановити всі 
лічильники в будинках за два-три місяці. 



Курченко-Гай В.П.– депутат міської ради голова фракції політичної партії  
(з місця)          «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 

Запитав, чому Кабінет Міністрів сам не додумався прийняти таке 
рішення, бо надав нам «пільговий» рік самостійно вирішити цю проблему. Цю 
проблему ми чомусь вирішили лише на 50%. Наголосив, що в зазначеній 
постанові були вказані строки – опалювальний період 2016-2017 років, що 
повинні були розуміти, що ввійдемо в цей рік зі старими нормативами і в 
авральному режимі доведеться довстановлювати лічильники. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(проект рішення технічно опрацьовано) 
 
85. СЛУХАЛИ:    Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  

Міністерства освіти і науки України, Кабінету Міністрів 
України, Верховної Ради України про запровадження заходів 
щодо збереження навчального закладу. 

   Доповідач: Сідерка Т.А. – депутат міської ради 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Порицький М.М. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
32). 
 
86. Різне. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                       «Радикальна партія Олега Ляшка  
 

Висловився щодо результатів рейтингу прозорості та про доцільність 
створення наглядових рад на комунальних підприємствах. 

 
Жоган Юрій -  громадський активіст м.Кременчука 



Повідомив свою точку зору щодо фінансової підтримки окремих 
громадських організацій. 

 
Лапа О.П. – мешканка м.Кременчука 
 

Звернулась до депутатів відносно збереження залізничного технікуму. 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував про дату наступної сесії Кременчуцької міської ради, що 
відбудеться  21 грудня 2017 року. 
 Оголосив   про    закриття    ХХVIІ   сесії    Кременчуцької    міської    
ради VІІ скликання. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 


